
Raadsvragencyclus Coalitieakkoord 2018-2022, Utrecht: Ruimte voor iedereen 

 

Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 1.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 10  
   
Portefeuillehouder(s): Klaas Verschuure 
 
Vraag:  
“Stad en regio trekken (internationale) bedrijven aan die groen, slim en gezond zijn.” Worden niet-
groene, niet-slimme en ongezonde bedrijven hiermee onwelkom verklaard? 

 

 
Antwoord: 

 
Nee. Alle bedrijven die zich in Utrecht vestigen en actief zijn dienen zich te houden aan geldende 
wet- en regelgeving. Het gaat hier om de focus die de gemeente heeft bij het pro-actief aantrekken 
van bedrijvigheid (vanuit economisch en arbeidsmarkt perspectief). 
 
 
 



Raadsvragencyclus Coalitieakkoord 2018-2022, Utrecht: Ruimte voor iedereen 

 

Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 2.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 11  
   
Portefeuillehouder(s): Klaas Verschuure 
 
Vraag:  
Utrecht neemt het initiatief voor een regionaal investeringsplatform. In hoeverre zijn/worden er in dit 
platform afspraken over de spreiding van nieuwe bedrijven over de gehele regio? 

 

 
Antwoord: 

 
Van het regionaal investeringsplatform kunnen bedrijven uit de gehele regio gebruik maken. De 
nadere invulling van (en afspraken over) het investeringsplatform zullen we gezamenlijk in 
regioverband maken met de betrokken partijen (bedrijven en gemeenten). 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 3.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 13  
   
Portefeuillehouder(s): Klaas Verschuure / Anke Klein 
 
Vraag:  
“In de binnenstad is het de uitdaging om de juiste balans te vinden tussen woonkwaliteit, kwaliteit 
voor bezoekers en ruimte voor bedrijvigheid, evenementen en horeca(ondernemers). Dit wordt verder 
uitgewerkt in de op te stellen omgevingsvisie binnenstad.” Worden ook de belangen van flora en 
fauna in deze visie meegenomen? 

 

 
Antwoord: 

 
Ja, dit zal ook onderdeel uitmaken van de omgevingsvisie. 
 
 
 



Raadsvragencyclus Coalitieakkoord 2018-2022, Utrecht: Ruimte voor iedereen 

 

Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 4.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 17-18  
   
Portefeuillehouder(s): Victor Everhardt 
 
Vraag:  
Waarom wordt er niets gezegd over voeding onder het kopje gezonde leefstijl? 

 

 
Antwoord: 

 
Uiteraard hoort gezonde voeding ook bij een gezonde leefstijl en het voorkomen van overgewicht en 
obesitas. 
 
 
 



Raadsvragencyclus Coalitieakkoord 2018-2022, Utrecht: Ruimte voor iedereen 

 

Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 5.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 24  
   
Portefeuillehouder(s): Kees Diepeveen/Klaas Verschuure 
 
Vraag:  
“Utrecht is de snelst groeiende stad.” Gaat de coalitie iets doen om de groei af te remmen? 

 

 
Antwoord: 

 
Wij gaan die groei in goede banen leiden door de goede voorwaarden te scheppen. Het gaat dan om 
keuzes over mobiliteit die nodig zijn om de stad bereikbaar en leefbaar te houden en om keuzes over 
de inrichting en kwaliteit van onze openbare ruimte en het benutten van groen in en om de stad. Dit 
doen we via de lijn gezond stedelijk leven uit het coalitieakkoord.. 
 
 
 



Raadsvragencyclus Coalitieakkoord 2018-2022, Utrecht: Ruimte voor iedereen 

 

Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 6.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 24  
   
Portefeuillehouder(s): Kees Diepeveen 
 
Vraag:  
Hoeveel nieuwe woningen wil de coalitie bouwen? 

 

 
Antwoord: 

 
De gemeente bouwt zelf geen woningen. Maar in Utrecht is er, kijkend naar de vraag, een tekort in 
vrijwel alle categorieën. Daarom zetten wij in op een versnelling van het bouwtempo, waarbij de 
prioriteit ligt bij het maken van een inhaalslag in het middensegment en het op peil brengen van het 
percentage sociale huurwoningen. 
 
 
 



Raadsvragencyclus Coalitieakkoord 2018-2022, Utrecht: Ruimte voor iedereen 

 

Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 7.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 27  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
In hoeverre maakt groen onderdeel uit van de verblijfskwaliteit van straten? 

 

 
Antwoord: 

 
Groen maakt een belangrijk onderdeel uit van een gezonde leefomgeving en een kwalitatief 
hoogwaardige openbare ruimte. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 8.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 29  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
Amsterdam noemt een bedrag van € 7,50 als maximaal parkeertarief. Gaat Utrecht dit bedrag 
overnemen? 

 

 
Antwoord: 

 
Nee. 
 
 
 



Raadsvragencyclus Coalitieakkoord 2018-2022, Utrecht: Ruimte voor iedereen 

 

Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 9.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 30  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
“De gemeente Utrecht is van mening dat de verbreding van de A27 bij Amelisweerd niet nodig is. 
Desalniettemin slaan wij de handen ineen met Rijk, provincie en buurgemeenten om koers te bepalen 
en te investeren in ons multimodale mobiliteitssysteem van de toekomst.” Betekent dit dat de coalitie 
de A27-verbreding accepteert en verzet daartegen staakt? 

 

 
Antwoord: 

 
Nee, dit betekent precies wat er staat. 
 
 



Raadsvragencyclus Coalitieakkoord 2018-2022, Utrecht: Ruimte voor iedereen 

 

Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 10.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 30  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
Kan de coalitie zeggen wanneer de autoparkeerplaatsen aan Oudegracht, janskerkhof, Stadhuisplein 
ook echt verdwenen zijn? Wat betekent stapsgewijs in deze voor het idee van autovrij? 

 

 
Antwoord: 

 
Nee, wij kunnen nu nog geen concrete datum noemen.  Wij komen nog met concrete voorstellen om 
hier stapsgewijs invulling aan te geven. 
 
 
 



Raadsvragencyclus Coalitieakkoord 2018-2022, Utrecht: Ruimte voor iedereen 

 

Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 11.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 33  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
“We moedigen (kleinschalige) initiatieven aan op het gebied van warmte-koudeopslag.” Hoeveel geld 
wordt vrijgemaakt om hierin te investeren? 

 

 
Antwoord: 

 
We moedigen initiatieven voor warmte- koude opslag aan  door middel van -bijvoorbeeld- groene 
leges en niet zozeer door het vrijmaken van investeringsgeld. Als een ontwikkelaar energieneutraal of 
beter realiseert, krijgt deze korting op de leges. Oplossingen zoals warmte-koude opslag op locatie 
draagt eraan bij dat men aanspraak kan maken op de groene leges. Daarnaast stimuleren we 
(kleinschalige) initiatieven doordat we bij tenderen op eigen gronduitgifte ontwikkelaars stimuleren om 
de warmtevraag lokaal op te lossen. 
 
 
 



Raadsvragencyclus Coalitieakkoord 2018-2022, Utrecht: Ruimte voor iedereen 

 

Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 12.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 35  
   
Portefeuillehouder(s): Klaas Verschuure 
 
Vraag:  
“We streven ernaar dat de Utrechtse evenementen in de openbare ruimte duurzaam georganiseerd 
zijn. Daarom willen we in de legesverordening gedifferentieerde tarieven opnemen. Evenementen die 
hoog scoren op punten als gescheiden inzamelen van grondstoffen en schone generatoren betalen 
het minst.” Gaan ook festivals en evenementen in parken en andere groene gebieden ook meer 
betalen dan festivals en evenementen op pleinen en in gebouwen? 

 

 
Antwoord: 

 
Wij komen met een voorstel voor de precieze invulling van een legesverordening voor evenementen 
met gedifferentieerde tarieven. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 13.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 36  
   
Portefeuillehouder(s): Victor Everhardt 
 
Vraag:  
Gaat de emissievrije milieuzone ook gelden voor taxi’s? 

 

 
Antwoord: 

 
Wij zetten erop in om in 2030 een zero emission zone in te voeren, voor alle vervoerscategorieën. 
Hier werken we in de komende collegeperiode naar toe, we anticiperen daarop met maatregelen. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 14.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 40  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Gaat het initiatievenfonds niet-duurzame initiatieven uitsluiten? 

 

 
Antwoord: 

 
Als een initiatief voldoet aan de voorwaarden van het Initiatievenfonds kan het  een bijdrage krijgen. 
Duurzaamheid is geen noodzakelijke voorwaarde hiervoor. 
 
 
 



Raadsvragencyclus Coalitieakkoord 2018-2022, Utrecht: Ruimte voor iedereen 

 

Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 15.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 9  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Er wordt niet gerept over lessen over natuur en duurzaamheid, terwijl het wel gaat over sporten, 
bewegen, cultuur en huiswerkbegeleiding. Als de coalitie die zaken wel onder de aandacht gaat 
brengen, wil ze dan ook lessen over natuur en duurzaamheid onder de aandacht van (brede) scholen 
brengen? 

 

 
Antwoord: 

 
De genoemde aandachtsvelden zijn benoemd als voorbeeld en niet als uitputtend. De kernpartners in 
een brede school kiezen zelf waar ze aandacht aan besteden en hoe dit in  activiteiten wordt 
vertaald.  Dat kan dus ook natuur en duurzaamheid zijn, waar in verschillende gevallen ook al 
aandacht voor is. De gemeente schrijft niet voor waar de aandacht naar toe gaat, niet binnenschools  
én niet naschools. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 16.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 9  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Gaat de coalitie ook scholen helpen om het goede voorbeeld te geven in duurzame bedrijfsvoering? 
(zoals inkoop, afval, energie) 

 

 
Antwoord: 

 
Onderwijsinstellingen zijn verantwoordelijk voor hun eigen bedrijfsvoering. Wij zullen hen dus op een 
zelfde manier  stimuleren/faciliteren als bv. bedrijven waar het gaat om duurzaamheid en energie. 
Behalve waar het gemeentelijk vastgoed betreft, daar gaat de gemeentelijke verantwoordelijkheid als 
eigenaar uiteraard verder. 
 
 



Raadsvragencyclus Coalitieakkoord 2018-2022, Utrecht: Ruimte voor iedereen 

 

Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 17.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 11  
   
Portefeuillehouder(s): Klaas Verschuure 
 
Vraag:  
Wat verstaat de coalitie exact wel en niet onder ‘tijdelijke horeca-initiatieven’? 

 

 
Antwoord: 

 
Tijdelijke horecainitiatieven zijn voor bepaalde tijd. Dit kan een periode zijn voor 7 maanden (een 
horecaseizoen) tot een aantal jaar, bijvoorbeeld in geval van herstructurering of herontwikkeling van 
een gebied. 
 
 



Raadsvragencyclus Coalitieakkoord 2018-2022, Utrecht: Ruimte voor iedereen 

 

Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 18.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 17  
   
Portefeuillehouder(s): Victor Everhardt 
 
Vraag:  
Komen er in het gezondheidspact waar aan gewerkt wordt ook aandacht voor maatregelen om 
mensen te stimuleren vaker voor plantaardig eten te kiezen? 

 

 
Antwoord: 

 
Het gezondheidspact wordt een samenwerking van diverse partners die afspreken op welke 
manieren zij zich inzetten om een gezonde leefstijl te bevorderen. Een gezonde leefstijl gaat over 
roken, bewegen, sporten, maar zeker ook over gezond eten. Daarom zoeken we ook partners als 
horeca, scholen en sportverenigingen. We hanteren voor gezonde, duurzame voeding de richtlijnen 
van het Voedingscentrum, waaronder de Schijf van Vijf. Daarin wordt aandacht besteed aan het eten 
van plantaardige producten in de vorm van voldoende groente en fruit en minder vlees. We hebben 
ook aandacht voor omgevingsfactoren die het eetgedrag van mensen beïnvloeden. 
 
 
 



Raadsvragencyclus Coalitieakkoord 2018-2022, Utrecht: Ruimte voor iedereen 

 

Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 19.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 26  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
Onder het 4e puntje onder ‘kwaliteit en leefbaarheid’ gaat het over groen en circulaire bouw bij 
tenders en anterieure overeenkomsten. Gaat de coalitie daarbij ook diervriendelijk bouwen expliciet 
opnemen? 

 

 
Antwoord: 

 
De gemeente werkt op dit moment aan een methodiek om dit mee te wegen bij tenders nav de motie 
"puntensysteem diervriendelijk bouwen" (17/228). 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 20.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 28  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
Barrieres wegnemen, geldt dat ook voor dieren? En is de coalitie dan van plan om ook meer fauna-
passages aan te leggen bij snelwegen, kanalen en sporen? 

 

 
Antwoord: 

 
In dit verband gaat het om het wegnemen van barrières voor fietsers. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 21.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 28  
   
Portefeuillehouder(s): Kees Diepeveen 
 
Vraag:  
Hoe rijmt de coalitie het mogelijk maken van maximaal 10.000 woningen in de MWKZ met de MER 
rapportage die duidelijk aangeeft dat meer dan 6000 onmogelijk is? 

 

 
Antwoord: 

 
De MER rapportage geeft niet aan dat meer dan 6.000 niet mogelijk is. De MER rapportage geeft aan 
dat om meer dan 6.000 woningen mogelijk te maken er eerst aanvullende beleidskeuzes (m.n. op het 
gebied van moblititeit) gemaakt moeten worden. Zie ook de raadsbrief van 6 april jl. (5249853). Op 
deze punten wordt in het coalitieakkoord ook ingegaan. Denk hierbij onder meer aan een lagere 
parkeernorm in MWKZ en een betere openbaar vervoersontsluiting . 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 22.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 31  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
De laatste 4 puntjes van deze pagina stellen doelen voor ná deze coalitieperiode. Kan de coalitie 
aangeven welke tussendoelen ze nastreeft om op deze aspecten in 2022 gerealiseerd te hebben? 

 

 
Antwoord: 

 
Om de lange termijn doelen te behalen zijn maatregelen nodig op de kortere termijn. In paragraaf 2.3 
worden maatregelen daartoe genoemd. Bijvoorbeeld de doelstelling om in 2021 een plan van aanpak 
aan de raad voor te leggen met een stappenplan om Utrecht van het gas af te krijgen. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 23.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 32  
   
Portefeuillehouder(s): Victor Everhardt 
 
Vraag:  
Er staat “Daarbij kijken we ook naar scholen en sportaccommodaties.” Gaat de coalitie alleen kijken, 
of ook daadwerkelijk maatregelen nemen om scholen en sportaccommodaties energieneutraal te 
maken? Welke maatregelen? En in welk jaartal zijn scholen en sportaccommodaties dan 
energieneutraal en welke tussendoelen stelt de coalitie zichzelf? 

 

 
Antwoord: 

 
Wij willen daadwerkelijk maatregelen nemen, met name daar waar het kernvastgoed betreft. Het plan 
van aanpak hoe de gemeente haar kern vastgoed stapsgewijs energieneutraal maakt voor 2040 staat 
beschreven in het MPUV 2018. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 24.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde:   
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
In de energieparagraaf staat niets over de geplande biomassacentrale in Utrecht. Wat is de mening 
van het college over biomassa en over de wenselijkheid van een biomassacentrale in Utrecht? 

 

 
Antwoord: 

 
Door de raad zijn kaders aangegeven over de inzet van biomassa voor de biowarmtecentrale. 
Hierover hebben we afspraken gemaakt met Eneco. De afspraken worden gemonitord. In de 
raadsbrief van 31 januari 2018 zijn deze afspraken na te lezen.   
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 25.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 34  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
Waarom wordt Overvecht en rondje singels expliciet genoemd bij investering in groen, en juist de 
minst groene wijken niet? Gaat er eerst in groen in Overvecht geinvesteerd worden en daarna pas in 
andere wijken? 

 

 
Antwoord: 

 
Het gaat bij de genoemde investeringen nu nog niet over wanneer welke wijk aan de beurt is, dit 
gaan we nog uitwerken. In Overvecht is groen belangrijk voor de gezondheid en er is een 
versnellingsaanpak in deze wijk. Daarom is dit bij de investeringen genoemd. Het gaat onder andere 
om betrekken van bewoners bij het groen, zoals ook het Rondje Stadseiland en het Lint in het 
Maximapark. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 26.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 34  
   
Portefeuillehouder(s): Victor Everhardt 
 
Vraag:  
Wordt het rondje rond de singels gefinancierd vanuit de nieuwe investeringen in groene en blauwe 
verbindingen, of vanuit de begroting Stationsgebied? 

 

 
Antwoord: 

 
Voor zover er delen zijn die vallen binnen het plangebied en de begroting van het Stationsgebied 
(project herstel singels)  worden ze daar uit gedekt. Anders vanuit de nieuwe investeringen. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 27.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 36  
   
Portefeuillehouder(s): Victor Everhardt 
 
Vraag:  
Over houtstook staat er dat de coalitie mensen wil wijzen op de impact en gezondheidsrisico’s 
hiervan. -      Wordt er ook gewezen op de impact op luchtkwaliteit? 

 

 
Antwoord: 

 
De impact op de luchtkwaliteit hangt samen met de impact op de gezondheid. De impact op de 
luchtkwaliteit nemen we dus mee. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 28.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 36  
   
Portefeuillehouder(s): Victor Everhardt 
 
Vraag:  
Over houtstook staat er dat de coalitie mensen wil stimuleren om samen oplossingen te vinden en 
onderling afspraken te maken. Gaat de coalitie er ook op inzetten om als gemeente hierin zélf ook 
een actieve rol in te nemen? Zoals de vele opties die diverse partijen tijdens de RIB van 22-2-2018 
hebben ingebracht. 

 

 
Antwoord: 

 
Als gemeente vinden wij het belangrijk om mensen bewust te maken van de gezondheidsrisico’s van 
houtstook. Door middel van voorlichting willen wij mensen hierop wijzen en stimuleren samen 
oplossingen te vinden en onderling afspraken te maken. De diverse suggesties die gedaan zijn in de 
RIB van 22-2-2018 kunnen hierbij een rol spelen.  
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 29.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 40  
   
Portefeuillehouder(s): Linda Voortman 
 
Vraag:  
Wat is een ‘groene golf’-team? 

 

 
Antwoord: 

 
Zoals een groene golf bij verkeerslichten zorgt voor een soepele verkeersdoorstroming, zorgt een 
groene golf team ervoor dat een aanvraag of voorstel voor een initiatief soepel door het proces van 
toekenning of afwijzing loopt. Het is een doorontwikkeling van het Initiatievennetwerk. Dat is een 
netwerk van medewerkers uit de verschillende delen van de organisatie. Deze doorontwikkeling is 
benoemd in de raadsbrief ‘Democratie verbreden en verbeteren’ van 26 januari 2018. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 30.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 41  
   
Portefeuillehouder(s): Klaas Verschuure 
 
Vraag:  
Is de coalitie van plan om bij het vernieuwen van de precario voor terrassen alle mogelijkheden aan 
te grijpen ondernemers te stimuleren duurzame keuzes te maken? Bijvoorbeeld door voor de precario 
voor vieze activiteiten zoals terrasverwarmers een aparte categorie met een hoger tarief in te voeren? 

 

 
Antwoord: 

 
Nee. Natuurlijk willen wij ondernemers stimuleren om duurzaam te stimuleren, maar dit doen we niet 
via de precario. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 31.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 44  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Is de coalitie van plan om in het kader van het aanpassen van de OZB de mogelijkheid te 
onderzoeken de OZB te differentiëren naar energielabel? 

 

 
Antwoord: 

 
Het is wettelijk niet toegestaan om te differentiëren in de tarieven voor de OZB (gemeentewet artikel 
220 lid f). We zullen de ontwikkelingen vanuit het rijk hierover volgen, maar een onderzoek naar 
mogelijkheden is dus voorlopig niet aan de orde. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 32.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 47  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
Bij het 6e puntje. Wat verstaat de coalitie onder “aantrekkelijke evenementen voor inwoners”? Wordt 
hierbij ook rekening gehouden met aantrekkelijkheid voor mensen en dieren die in de directe 
omgeving van de evenementlocatie voedsel, schuilplaats of woning vinden? 

 

 
Antwoord: 

 
Een aanvraag voor een vergunning voor een evenement wordt getoetst aan zeer diverse en 
uiteenlopende landelijke en lokale wet- en regelgeving en aan het bestaande beleid. Ook de nieuwe 
coalitie streeft hierbij naar een evenwichtige balans tussen levendigheid (voor bezoekers) en 
leefbaarheid (voor omwonende mensen en dieren). 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 33.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 13  
   
Portefeuillehouder(s): Linda Voortman 
 
Vraag:  
Er gaat ook een steeds groter aantal mensen naar de Dierenvoedselbank. Is er een reden waarom 
deze niet is genoemd? 

 

 
Antwoord: 

 
Het coalitieakkoord gaat niet op deze vraag in. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 34.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 14  
   
Portefeuillehouder(s): Linda Voortman 
 
Vraag:  
Is hier ook de Dierenvoedselbank in opgenomen? 

 

 
Antwoord: 

 
Het coalitieakkoord gaat niet specifiek in op een dierenvoedselbank. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 35.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 15  
   
Portefeuillehouder(s): Maarten van Ooijen 
 
Vraag:  
“en dat je kunt gaan en staan waar je wilt”. Gaat het hier puur om mensen met een beperking, of om 
iedereen? Indien het voor iedereen geldt: geldt dit dan ook voor de auto, en voor natuurgebieden? 

 

 
Antwoord: 

 
In de context van het hoofdstuk 'Iedereen kan meedoen' wordt met deze passage vooral gedoeld op 
mensen met een beperking. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 36.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 19  
   
Portefeuillehouder(s): Maarten van Ooijen 
 
Vraag:  
“Daarbij (…) en heldere communicatie en afspraken over omgevingsbeheer in de buurt.” Vinden deze 
communicatie en afspraken volgens het college plaats tussen cliënten en hulpverleners alleen of ook 
met de buurt voorafgaand aan de plaatsing van een cliënt in die buurt? 

 

 
Antwoord: 

 
Als het nodig is om afspraken te maken over omgevingsbeheer wordt de buurt uiteraard ook 
betrokken op een manier en mogelijkheden die passend zijn bij de situatie van alle betrokkenen. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 37.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 20  
   
Portefeuillehouder(s): Maarten van Ooijen 
 
Vraag:  
Het college investeert in het terugdringen van huiselijk geweld. In hoeverre neemt het college 
dierenmishandeling hierin mee (in communicatie met hulpverleners, daders, andere partijen en 
gemeente én op financieel gebied)? 

 

 
Antwoord: 

 
Soms gaat huiselijk geweld of kindermishandeling samen met mishandeling van huisdieren of is de 
aanwezigheid van mishandelde huisdieren ook een signaal van geweld tussen gezinsleden. Om die 
reden is dierenmishandeling of de verwaarlozing van dieren één van de criteria in het triage 
instrument van Veilig Thuis dat meeweegt in de screening op de aanwezigheid van structurele en 
ernstige onveiligheid en welke spoed en expertise er nodig is om in te grijpen.  
Het meldpunt dierenleed 144 is het nummer voor alle vormen van dierenmishandeling en 
verwaarlozing en is 7 dagen per week, 24 uur per dag bereikbaar en is ondergebracht bij de 
Landelijke Eenheid van de politie. Bij vermoedens van huiselijk geweld en/of kindermishandeling 
meld het meldpunt dierenleed bij Veilig Thuis. Veilig Thuis kan andersom ook dierenmishandeling 
melden bij het meldpunt dierenleed. Samen met de G4-partners en de Dierenbescherming wordt 
actief gelobbyd voor het verbeteren van de registratie van dierenmishandeling via het landelijk 
systeem. (Zie tevens antwoord op vraag 125 bij de Jaarstukken 2017) 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 38.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 23  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk / Kees Diepeveen 
 
Vraag:  
Wat bedoelt het college met ‘Groei geeft energie’? 

 

 
Antwoord: 

 
Dat groei mensen, overheden, bedrijven en gebieden in staat kan stellen zich te ontwikkelen. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 39.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 23  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
Wat verstaat het college onder ‘voldoende groen’? Wat is de standaard? 

 

 
Antwoord: 

 
Het citaat is niet bedoeld als een normering voor het groen. Getracht is aan te geven dat we groen 
een belangrijke kwaliteit van een Gezonde Stad vinden.  
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 40.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 23  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
“We geven een impuls aan het groen in de stad met oog voor mens en dier en maken de openbare 
ruimte toegankelijker voor iedereen.” Wat verstaat het college onder ‘met oog voor dier’? (concrete 
doelen?) En met ‘toegankelijk voor iedereen’? (faunapassages? Overal kunnen recreëren voor 
mensen of ook groene ruimte voor alleen dieren?) 

 

 
Antwoord: 

 
Hoe we de impuls aan het groen in de stad gaan geven met oog voor mens en dier gaan we 
uitwerken. Het citaat ‘met oog voor dier’ geeft aan dat we de belangen van dieren, naast die van 
mensen, daarin meenemen.  
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 41.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 34  
   
Portefeuillehouder(s): Klaas Verschuure 
 
Vraag:  
Wat verstaat het college onder duurzaam georganiseerde evenementen? Wordt er dan gekeken naar 
energieverbruik, plastic, voedsel, klimaatneutraal,…? 

 

 
Antwoord: 

 
Duurzaam georganiseerde evenementen leveren zo min mogelijk belasting op voor mileu en 
leefomgeving, en er wordt inderdaad naar deze zaken gekeken. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 42.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 34  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
Wat verstaat het college onder ‘houden we rekening met groen op daken en aan gevels’ (graag 
concrete doelen: vergroting aantal, met hoeveel?) 

 

 
Antwoord: 

 
Wij willen met name via tenders en aanbestedingen stimuleren dat ontwikkelaars en investeerders 
hier aandacht aan besteden. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 43.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 35  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
“We hebben oog voor bescherming van inheemse soorten”. Gaat het om alle inheemse soorten of 
alleen de beschermde soorten, zoals op dit moment het geval is? En hoe staat het college tegenover 
uitheemse soorten dieren? 

 

 
Antwoord: 

 
We hebben oog voor alle inheemse soorten, beschermd of niet beschermd. Op dit moment voeren wij 
geen actief beleid tegen uitheemse dieren zoals de Amerikaanse rivierkreeften en de 
halsbandparkieten. Als de volksgezondheid in het geding komt gaan wij (op advies van de regionale 
GGGD) over tot actie. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 44.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 35  
   
Portefeuillehouder(s): Victor Everhardt 
 
Vraag:  
Gaat het college ook in gesprek met Utrechtse bedrijven, woningcorporaties en andere organisaties 
over het stoppen met het gebruik van chemische bestrijdingsmiddelen, of alleen met bewoners? En 
heeft het college het hier over chemische bestrijdingsmiddelen voor ‘onkruid’, insecten, muizen, 
ratten of alle chemische bestrijdingsmiddelen? 

 

 
Antwoord: 

 
Naast de voorlichting voor de bewoners stimuleren we ook woningcorporaties, bedrijven om te 
stoppen met het gebruik van chemische bestrijdingsmiddelen. Bijvoorbeeld in de gesprekken die we 
voeren met deze partijen te noemen. In eerste instantie richten we ons op de chemische 
bestrijdingsmiddelen waarvoor een landelijk verbod wordt verwacht. In de openbare ruimte gebruikt 
de gemeente geen chemische bestrijdingsmiddelen, niet voor de onkruidbestrijding en ook niet voor 
de bestrijding voor muizen, ratten en dergelijke.     
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 45.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 41  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
Overvecht: “we leggen de prioriteit bij de aanpak van armoede, ontmoeting, het verbeteren van de 
(verkeers)veiligheid en gezondheid en specifieke maatregelen voor jongeren.” Valt behoud en 
uitbreiding van groen onder gezondheid of is hier apart (veel) aandacht voor? 

 

 
Antwoord: 

 
Behoud en uitbreiding van groen valt onder andere onder gezondheid, maar is ook onderdeel van  
andere ambities die we stadsbreed willen realiseren, zoals duurzaamheid (biodiversiteit en 
klimaatadaptatie) en een groene openbare ruimte.  
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 46.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 41  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
“Bewoners krijgen via buurtbudgetten meer mogelijkheden om zelf te beslissen over zaken in hun 
directe leefomgeving.” Wordt in de voorwaarden opgenomen dat initiatieven niet ten koste gaan van 
het bestaande groen? 

 

 
Antwoord: 

 
Dat is niet in algemene zin te beantwoorden. Over het algemeen willen buurtbewoners juist graag 
groen en bijvoorbeeld (gevel)tuinen zelf beheren en zijn daar vele initiatieven voor. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 47.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 41  
   
Portefeuillehouder(s): Klaas Verschuure / Anke Klein 
 
Vraag:  
Binnenstad: “In samenhang met deze omgevingsvisie doen wij voorstellen op het gebied van horeca 
en evenementen, veiligheid en handhaving, toeristische verhuur (zoals AirBnB) en verkeer.” Worden 
groen, duurzaamheid en diervriendelijkheid hier niet in meegenomen? 

 

 
Antwoord: 

 
Ja, een omgevingsvisie gaat in op alle terreinen van de leefomgeving, dus ook groen, duurzaamheid 
en diervriendelijkheid. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 48.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 43  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
“Alle wethouders en de burgemeester leveren hieraan hun bijdrage.” Op welke manieren leveren de 
wethouders en burgemeester hieraan hun bijdrage? (vervoer, voedsel, sporten etc?) 

 

 
Antwoord: 

 
Deze zin verwijst naar de bijdrage die alle wethouders en de burgemeester gaan leveren aan het 
uitdragen van het profiel van Gezond Stedelijk leven op nationaal en internationaal niveau. Denk 
hierbij aan het houden van presentaties in het land of in Europa, het behartigen van de belangen van 
Utrecht op nationaal en internationaal niveau, het ontvangen van werkbezoeken, het zoeken van 
samenwerking met andere steden en optredens tijdens bijeenkomsten van nationale en internationale 
netwerken.     
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 49.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 48  
   
Portefeuillehouder(s): Linda Voortman 
 
Vraag:  
“Voedselbanken meer zekerheid op langdurig gebruik van locaties”. Wordt hier ook de 
Dierenvoedselbank in meegenomen? En zo ja, hoeveel geld is hiervoor gereserveerd? 

 

 
Antwoord: 

 
Het coalitieakkoord gaat niet specifiek in op een dierenvoedselbank. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 50.  
 
Fractie:  PvdD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 49  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
In hoeverre wordt er (meer) geïnvesteerd in dierenwelzijn en groen? Dit zien we niet in de financiële 
gegevens terug. 

 

 
Antwoord: 

 
Dierenwelzijn en groen betrekken we standaard bij gebiedsontwikkelingen en aanpassingen in de 
openbare ruimte (bijvoorbeeld herininrichtingsprojecten). Die inzet is niet te vertalen naar een tabel. 
In de tabel vindt u bijvoorbeeld wel de structurele budgetverhoging van 0,7 miljoen euro per jaar voor 
meer groene en blauwe verbindingen. Daarnaast is in de Voorjaarsnota 2018 dierenwelzijn ook 
meegenomen in de extra middelen voor de organisatie met het oog op de uitvoering van de RSU (p. 
24). 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 51.  
 
Fractie:  PvdA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 14  
   
Portefeuillehouder(s): Linda Voortman 
 
Vraag:  
De studietoeslag voor studenten met een functiebeperking zal stijgen. Het budget stijgt met €140k en 
later met €285k. Hoeveel stijgt de studietoeslag dan ongeveer per individu? 

 

 
Antwoord: 

 
De toeslag loopt op naar ongeveer € 200 per maand in 2019 en € 280 per maand in 2022. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 52.  
 
Fractie:  PvdA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 14  
   
Portefeuillehouder(s): Linda Voortman 
 
Vraag:  
De budgetten voor de pilot huurverlaging vervallen per 2020. Betekent dit dat de regeling dan ook 
automatisch vervalt in dat jaar? 

 

 
Antwoord: 

 
De pilot huurverlaging was in beginsel al een tijdelijke regeling. Doelstelling blijft dat de 
woningcorporaties de opbrengsten van de pilot in hun beleid borgen en er na afloop geen aanvullend 
budget meer nodig is. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 53.  
 
Fractie:  PvdA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 14  
   
Portefeuillehouder(s): Victor Everhardt 
 
Vraag:  
Er is €100k gereserveerd voor vaste locaties voor maatschappelijke initiatieven. Kan een beeld 
geschetst worden hoeveel initiatieven hiermee geholpen kunnen worden? Mogelijk op basis van 
voorbeelden van afgelopen jaren. 

 

 
Antwoord: 

 
Het budget is beschikbaar om met (kleine) aanpassingen bestaand vastgoed geschikt te maken voor 
initiatieven. Afhankelijk van de omvang van de investering (10.000 - 50.000 euro) ca. 4 - 20 
initiatieven. Voor het structureel huisvesten van initiatieven gelden de regels uit de kaderbrief 2017. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 54.  
 
Fractie:  PvdA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 14 & 48  
   
Portefeuillehouder(s): Linda Voortman 
 
Vraag:  
Er is een flink begroot effect schuldenaanpak ingeboekt als gevolg van de vroegsignalering en 
voorkomen van schulden. Wat zijn de financiële gevolgen als deze effecten van minder uitgaven voor 
de gemeente zich niet in die mate voordoen (aangezien de rechter besluit)? Is er dan sprake van een 
tegenvaller dat in hetzelfde programma moet worden opgevangen (in dit geval Werk & Inkomen)? 

 

 
Antwoord: 

 
Als ondanks de inzet op voorkomen en verhelpen van schulden  toch meer toewijzingen voor 
beschermingsbewind worden afgegeven, dan leidt dit inderdaad tot een knelpunt. Als het knelpunt 
zich voordoet kijken we op grond van de spelregel eerst binnen het programma Werk en Inkomen 
welke mogelijkheden er zijn om dat knelpunt op te lossen. Als die mogelijkheden er niet zijn wordt het 
knelpunt ingebracht bij de integrale afweging. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 55.  
 
Fractie:  PvdA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 12  
   
Portefeuillehouder(s): Klaas Verschuure 
 
Vraag:  
Klopt het dat de €800k die nu opgenomen is voor de Vuelta enkel voor het haalbaarheidsonderzoek 
is en de Vuelta zelf dus niet financieel is gedekt? 

 

 
Antwoord: 

 
Nee, met het aanvullende budget van 0,8 miljoen euro willen wij de volledige bijdrage van de 
gemeente Utrecht aan de Vuelta dekken. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 56.  
 
Fractie:  PvdA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 44  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Wat is de logica om tegenvallers altijd binnen het programma op te vangen maar meevallers niet en 
kortingen vanuit het Rijk meteen in het programma te verwerken en extra middelen weer niet? 

 

 
Antwoord: 

 
De gedachte hierachter is dat de budgethouder de verantwoordelijkheid naleeft die hoort bij het 
realiseren van de doelen binnen de daarvoor beschikbaar gestelde middelen. Daarnaast heeft de 
raad hierdoor optimale vrijheid bij het verdelen en inzetten van beschikbare middelen. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 57.  
 
Fractie:  PvdA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 48  
   
Portefeuillehouder(s): Maarten van Ooijen 
 
Vraag:  
Het fonds innovatie sociaal domein wordt gebruikt om geld vrij te spelen voor maatregelen armoede, 
schulden en sociale basis. Welke doelstellingen vervallen hiermee? Wat deed het fonds dat nu zal 
blijven liggen? 

 

 
Antwoord: 

 
Het fonds was bedoeld voor innovaties in het sociale domein, maar de inzet van het fonds was 
gebonden aan strakke regels en criteria. In de praktijk leidde dit ertoe dat er nauwelijks tot geen 
voorstellen voor inzet zijn gedaan. In lijn met het doel van het fonds worden de beschikbare middelen 
nu ingezet voor vernieuwing in het sociaal domein. Er zijn geen zaken of activiteiten die afvallen of 
blijven liggen als gevolg van deze keuze. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 58.  
 
Fractie:  PvdA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 47  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Er wordt budget vrijgespeeld vanuit de culturele voorziening Leidsche Rijn. Kan een beeld geschetst 
worden hoe zich dat verhoudt tot het totaal budget en waar de besparing vandaan komt? 

 

 
Antwoord: 

 
Voor de realisatie van een gebouwde culturele voorziening in Leidsche Rijn is in totaal structureel ca. 
3,65 miljoen euro beschikbaar. Dit budget bestaat uit een deel kapitaallasten en een deel 
programmeringsbudget. Totdat de voorziening daadwerkelijk is gebouwd en in gebruik genomen, kan 
het deel voor de kapitaallasten anders worden ingezet, conform de bedragen in de tabel. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 59.  
 
Fractie:  PvdA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 48  
   
Portefeuillehouder(s): Linda Voortman 
 
Vraag:  
Kan nadere invulling worden gegeven over de verwachtte voordelen van efficiency organisatie? 

 

 
Antwoord: 

 
De voordelen efficiency organisatie bestaan uit een aantal posten: 
- Er vervallen 3 formatieplaatsen bij interne bedrijven, deze zijn niet langer nodig als gevolg van 
gerealiseerde automatiseringsprojecten. 
- Door lager ziekteverzuim en hogere gerealiseerde productiviteit zijn de kosten voor inzet van 
stadsingenieurs lager dan begroot. Dit leidt tot voordelen bij ruimtelijke projecten. 
- Door samenvoeging van vastgoedexploitatie en stadsbedrijven zijn voordelen gerealiseerd in 
huisvesting en faciltaire kosten. 
- Door inzet van digitale hulpmiddelen bij het onderhoud in de openbare ruimte (groen en wegen) 
kunnen medewerkers gerichter worden ingezet. Dit leidt op termijn (vanaf 2020) tot afname van de 
benodigde formatie, die gerealiseerd kan worden door verkleining van de flexibele schil. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 60.  
 
Fractie:  PvdA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 41 &  
   
Portefeuillehouder(s): Kees Diepeveen 
 
Vraag:  
De versnelling Overvecht krijgt meer budget. Kan een overzicht worden gegeven wat de 
verschillende beleids- en of bestedingsdoelen zijn van het totale budget en van de aanvullende 
middelen a.g.v. dit coalitie akkoord? 

 

 
Antwoord: 

 
Nee. In het akkoord staat wel in algemene zin benoemd, deels voorzien van specifieke dekking, wat 
voor ons de prioriteiten zijn bij de Versnelling in de komende jaren. In de Programmabegroting en in 
de Jaarstukken geven we aan wat we met de middelen gaan doen en hebben gedaan en we zullen 
hier via een brief aan uw raad in najaar nader op ingaan.  
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 61.  
 
Fractie:  PvdA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 11  
   
Portefeuillehouder(s): Klaas Verschuure 
 
Vraag:  
Lokaal Economisch Fonds wordt Fonds Mismatch Arbeidsmarkt. Wat zijn consequenties t.o.v. het 
beleid van afgelopen jaren? Gaan er ook volledig nieuwe doelstelling opgesteld worden? 

 

 
Antwoord: 

 
De doelstelling is om de beschikbare middelen ten behoeve van het fonds specifiek in te zetten om 
de mismatch op de arbeidsmarkt tegen te gaan. Dat is dus een meer gerichte doelstelling dan hoe 
het LEF tot nog toe is ingezet.  
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 62.  
 
Fractie:  PvdA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 47  
   
Portefeuillehouder(s): Linda voortman 
 
Vraag:  
“We kijken naar mogelijkheden voor efficiency in de organisatie. We besparen door digitalisering, het 
verhogen van de productiviteit en samenvoegen van huisvesting en ondersteuning. Vanaf 2021 
realiseren we voordelen in de inzet in de openbare ruimte.” Kan dit verder worden toegelicht? Wat 
gaat er precies wijzigen, bij welke afdelingen en wat gebeurt er in de openbare ruimte? 

 

 
Antwoord: 

 
Zie het antwoord op vraag 59 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 63.  
 
Fractie:  PvdA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 9  
   
Portefeuillehouder(s): Victor Everhardt 
 
Vraag:  
Valt onder verlengde jeugdhulp ook pleegzorg? En zo niet, wordt pleegzorg wel meegenomen? 

 

 
Antwoord: 

 
Wanneer pleegzorg wordt ingezet na het 18e jaar valt dit onder verlengde jeugdhulp. Recentelijk is 
landelijk de richtlijn gelanceerd waarbij pleegzorg standaard kan worden ingezet tot 21 jaar. Als 
Utrecht omarmen we deze lijn omdat we het elke jongere gunnen om in het pleeggezin te blijven tot 
hij/zij toe is aan de volgende stap. Over de situatie rondom verlengde pleegzorg wordt u binnenkort 
geïnformeerd. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 64.  
 
Fractie:  PvdA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde:   
   
Portefeuillehouder(s): Victor Everhardt 
 
Vraag:  
In het akkoord staat dat de mogelijkheid van de verlengde jeugdhulp tot 23 jaar gebruikt wordt. Wat 
zijn de kosten hiervan? Waar kunnen we de financiering hiervoor terugvinden? 

 

 
Antwoord: 

 
Dat is op dit moment reeds mogelijk en wordt ingezet op het moment dat het nodig is. De kosten 
hiervoor worden opgevangen binnen het budget voor Jeugd en/of Maatschappelijke Ondersteuning. 
Er zijn geen extra middelen specifiek voor deze maatregel gereserveerd. Wel wordt er (zie antwoord 
vraag 63) met het Rijk gesproken over extra financiële middelen in het kader van de nieuwe landelijke 
richtlijn voor het ophogen van de leeftijd voor pleegzorg naar 21 jaar. U wordt hier binnenkort nader 
over geïnformeerd. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 65.  
 
Fractie:  PvdA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 9  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
In de eerste bullit op de bladzijde worden gesproken over het lerarentekort. Hierover twee: 
-          Hoe groot is het lerarentekort in Utrecht en in welke wijken zijn de grootste te korten? 
-          Wat is de redenering dat meer woningen in het algemeen bijdraagt aan meer leraren? 

 

 
Antwoord: 

 
De aanpak van het lerarentekort zal onderdeel zijn van de nieuwe Utrechtse Onderwijs Agenda 
(UOA); samen met de schoolbesturen zullen we dit onderdeel nader invullen. Onderdeel hiervan is 
een inventarisatie van de precieze aard en omvang van het probleem. We streven naar voldoende 
betaalbare huisvesting voor iedere beroepsgroep. Dat geldt dus ook voor leraren. In het 
coalitieakkoord is daarom opgenomen dat we streven naar voldoende betaalbare woningen in het 
middensegment. 
 
 
 



Raadsvragencyclus Coalitieakkoord 2018-2022, Utrecht: Ruimte voor iedereen 

 

Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 66.  
 
Fractie:  PvdA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 9  
   
Portefeuillehouder(s): Victor Everhardt 
 
Vraag:  
In de zevende bullit wordt gesproken over “gewoon opgroeien”. Wat is gewoon opgroeien? 

 

 
Antwoord: 

 
Onder het gewoon opgroeien verstaan we de voorzieningen, initiatieven en netwerken van ouders die 
zorgen voor een solide sociale basis. Jeugdigen en ouders kunnen hiervan gebruik maken, zodat 
opvoedvragen van alle dag niet groter worden dan nodig. Dit versterkt de veerkracht van gezinnen. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 67.  
 
Fractie:  PvdA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 12  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
In de eerste bullit wordt aangegeven dat cultuur meegroeit met de stad. Hoeveel (euro’s) wordt er nu 
per inwoner aan cultuur uitgegeven? En hoeveel wordt dit in 2019, 2020 en 2021? 

 

 
Antwoord: 

 
We zorgen dat het totale budget meegroeit met de stad. We voorzien daarmee een lichte groei van 
het bedrag per inwoner. Daarmee investeren we in een breed en divers aanbod van cultuur voor alle 
inwoners van Utrecht.  
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 68.  
 
Fractie:  PvdA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 12  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
In de tweede bullit staat dat Castellum Hoge Woerd steun in de rug krijgt. Waaruit bestaat deze 
steun? Klopt het dat dit niet is terug te vinden in het financiële hoofdstuk? 

 

 
Antwoord: 

 
Op pagina 47 in de financiële tabel is de bijdrage aan Castellum Hoge Woerd terug te vinden. Deze 
bestaat uit een eenmalige bijdrage van 100.000 euro in 2019. Vanaf 2020 zal deze bijdrage 
structureel worden verwerkt in de nieuwe jaarsnede van het Groeikader (zie pagina 49). Wij doen via 
het Groeikader jaarlijks bij de voorjaarsnota een voorstel voor de inzet van middelen in het kader van 
de groei van de stad. Het voorstel voor 2020, inclusief Cultuur, zult u dus bij de Voorjaarsnota 2019 
ontvangen. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 69.  
 
Fractie:  PvdA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 12  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Wat wordt verstaand onder een creatieve broedplaats? 

 

 
Antwoord: 

 
Met creatieve broedplaatsen wordt gedoeld op ruimte voor kunstenaars en creatieve ondernemers 
om te maken, te starten en door te groeien. Zie hiervoor ook het werkplan Creatieve bedrijvigheid dat 
uw raad op 21 februari 2018 heeft ontvangen. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 70.  
 
Fractie:  PvdA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 31  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
Hoe duurzaam is de gemeentelijk energie-inkoop nu? 

 

 
Antwoord: 

 
De huidige inkoop stroom bestaat voor 100% uit Hollandse windenergie. Vanaf 2019 compenseren 
wij het gasverbruik met Co2 certificaten. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 71.  
 
Fractie:  PvdA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 31  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk / Victor Everhardt 
 
Vraag:  
Hoeveel van de Utrechtse daken heeft nu zonnepanelen? 

 

 
Antwoord: 

 
(in programmabegroting 2018): 4,5% van de daken had in 2015 zonnepanelen. In de raadsbrief (9 
mei 2018 Duurzaamheidsverslag en voortgangsrapportage Utrechtse Energie) is aangegeven dat er 
geen recente cijfers beschikbaar zijn van de aantallen geïnstalleerde zonnepanelen in de stad en dus 
van het geïnstalleerd vermogen zonvermogen. Vanwege veranderde privacywetgeving mogen de 
netwerkbedrijven deze cijfers alleen aan het CBS beschikbaar stellen. In opdracht van een aantal 
gemeenten verwerkt CBS deze gegevens nu voor gemeenten. Bij de programmaverantwoording in 
2019 kunnen we (met terugwerkende kracht ook over 2016) rapporteren over deze indicator. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 72.  
 
Fractie:  PvdA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 31  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
Wat houdt het verduurzamen van de stadverwarming precies in? 

 

 
Antwoord: 

 
Zoals in de warmtevisie is vastgelegd (november 2017) streven we een lage temperatuur en 
duurzame energievoorziening voor de hele stad. Samen met Eneco werkt de gemeente aan 
warmteoplossingen die passen in de warmtevisie. Eneco heeft daarvoor een routekaart opgesteld 
(https://ibabsonline.eu/LijstDetails.aspx?site=Utrecht&ListId=41b35454-6329-4f11-b803-
d7e5a6141085&ReportId=31567b82-03fd-4833-9401-2270e0e8ad6b&EntryId=0a5b9074-0ffd-4721-
85be-b8c19af7fe5d&searchtext=), waarin ook opties voor restwarmte, oppervlaktewater, afvalwater 
en zon zijn opgenomen. Samen met Eneco en andere partners werken we aan het realiseren van 
deze oplossingen. 
 
 
 

https://ibabsonline.eu/LijstDetails.aspx?site=Utrecht&ListId=41b35454-6329-4f11-b803-d7e5a6141085&ReportId=31567b82-03fd-4833-9401-2270e0e8ad6b&EntryId=0a5b9074-0ffd-4721-85be-b8c19af7fe5d&searchtext
https://ibabsonline.eu/LijstDetails.aspx?site=Utrecht&ListId=41b35454-6329-4f11-b803-d7e5a6141085&ReportId=31567b82-03fd-4833-9401-2270e0e8ad6b&EntryId=0a5b9074-0ffd-4721-85be-b8c19af7fe5d&searchtext
https://ibabsonline.eu/LijstDetails.aspx?site=Utrecht&ListId=41b35454-6329-4f11-b803-d7e5a6141085&ReportId=31567b82-03fd-4833-9401-2270e0e8ad6b&EntryId=0a5b9074-0ffd-4721-85be-b8c19af7fe5d&searchtext
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 73.  
 
Fractie:  PvdA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 33  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Wat wordt bedoeld met een doelstelling van 33% over 4 jaar? Wat is het nu? 

 

 
Antwoord: 

 
In 2017 was de realisatie 13% van het jaarlijks aanbesteed inkoopvolume. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 74.  
 
Fractie:  SP 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 47  
   
Portefeuillehouder(s): Klaas Verschuure 
 
Vraag:  
Waarom geen structurele uitgave voor “Fonds Mismatch Arbeidsmarkt”? 

 

 
Antwoord: 

 
Wij hebben ervoor gekozen de middelen te reserveren voor de duur van deze coalitieperiode, mede 
omdat de arbeidsmarkt snel van karakter verandert. Zo groot als de mismatch nu is, was hij vier jaar 
geleden niet. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 75.  
 
Fractie:  SP 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 48  
   
Portefeuillehouder(s): Linda Voortman 
 
Vraag:  
Waarom geen structurele uitgave voor “Maatschappelijke Initiatieven Armoedebeleid”? 

 

 
Antwoord: 

 
Op dit moment is er geen structurele noodzaak. Met deze tijdelijke intensivering maken we het 
mogelijk dat nieuwe initiatieven zich kunnen melden en bewijzen. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 76.  
 
Fractie:  SP 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 48  
   
Portefeuillehouder(s): Linda Voortman 
 
Vraag:  
Waarop is de inschatting voor de grootte van het effect van schuldenaanpak gebaseerd? 

 

 
Antwoord: 

 
De inschatting is gebaseerd op de aanname dat wij met de voorgenomen intensiveringen op 
preventie en aanpak van schulden in deze collegeperiode weer terug kunnen naar het niveau van 
toekenningen van beschermingsbewind van voor die intensiveringen. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 77.  
 
Fractie:  SP 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 48  
   
Portefeuillehouder(s): Linda Voortman 
 
Vraag:  
Waarom maar twee jaar uitgaven ingeboekt voor “Pilot Huurverlaging”? 

 

 
Antwoord: 

 
Zie het antwoord op vraag 52. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 78.  
 
Fractie:  SP 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 48  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
Waarom gaan de uitgaven voor “Impuls straten 30 km/u” van steeds 500/jaar incidenteel naar 
1000/jaar structureel? 

 

 
Antwoord: 

 
De opgave om in alle straten 30 km/u in te voeren is enorm (Zie de raadsbrief Raadsbrief Opgave 
inrichting straten 30 km per uur). Met het toevoegen van de incidentele en structurele middelen zetten 
we hier een eerste stap in. Op termijn zijn er meer middelen nodig. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 79.  
 
Fractie:  SP 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 48  
   
Portefeuillehouder(s): Linda Voortman 
 
Vraag:  
Re: ingezet op lagere instroom. Er staat “onder andere door inzetten op laagdrempeliger 
budgetbeheer.” Welke andere maatregelen zijn hiervoor genomen? 

 

 
Antwoord: 

 
Wij hebben de verwijzing naar de betreffende passage niet kunnen herleiden. Deze vraag kan 
desgewenst in de commissievergadering worden ingebracht. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 80.  
 
Fractie:  SP 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 48  
   
Portefeuillehouder(s): Victor Everhardt 
 
Vraag:  
Waarom is er geen geld ingeraamd voor “aanpak luchtkwaliteit” in 2021 en 2022? 

 

 
Antwoord: 

 
Voor de aanpak schoon vervoer is dit jaar nog geld beschikbaar binnen het meerjarenprogramma 
bereikbaarheid. Voor het aanvullende pakket maatregelen verwachten we voor het einde van het jaar 
een voorstel aan de raad te kunnen voorleggen inclusief financiele onderbouwing. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 81.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 9  
   
Portefeuillehouder(s): Kees Diepeveen 
 
Vraag:  
Het bouwen van voldoende betaalbare woningen wordt benoemd als randvoorwaarde bij het 
aanpakken van het lerarentekort. Hierbij wordt verwezen naar paragraaf 2.1. 
-      Wordt hier naar specifieke punten uit 2.1 verwezen? Of is het een generieke verwijzing naar de 
gehele paragraaf? 

 

 
Antwoord: 

 
het is een verwijzing naar de gehele paragraaf. In paragraaf 2.1 benadrukken wij de noodzaak voor 
voldoende betaalbare woningen voor verschillende doelgroepen in Utrecht, waaronder dus leraren. 
Ook worden de maatregelen benoemd die wij treffen om dit mogelijk te maken. Denk daarbij aan 
onze extra inzet voor meer woningen in de middencategorie.   
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 82.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 9  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Er wordt gestreefd naar de komst van een tienercollege in Overvecht. 
-      Welke rol hebben deze verschillende partners hierbij? 
-      Welke formele stappen van scholen, gemeente en andere organisaties horen hierbij? 
-      Welke mogelijkheden heeft de gemeente om bij te dragen aan de komst van een tienercollege? 
-      Is hier geld voor beschikbaar? 

 

 
Antwoord: 

 
In het akkoord is bewust aangegeven dat wij hier naar streven. Uiteraard is het (in de rolverdeling) 
uiteindelijk aan het onderwijsveld om deze ambitie te realiseren. Wij zullen daarover het overleg 
aangaan met de onderwijspartners uit VO en PO 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 83.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 47  
   
Portefeuillehouder(s): Klaas Verschuure / Anke Klein 
 
Vraag:  
In de tabel staat de Utrechtse onderwijsagenda met daarachter tussen haakjes de onderdelen 
‘aanpak lerarentekort, talentontwikkeling, kansengelijkheid, aanpak mismatch onderwijs-
arbeidsmarkt’. 
-      Is er een onderverdeling van het budget onder de genoemde onderdelen? 
-      Is de aanpak van spijbelaars en de handhaving van leerplicht ook een onderdeel van de 
Utrechtse onderwijsagenda? 
-      Wordt de aanpak die beschreven wordt in de brief Reactie op Motie tekort stageplaatsen van 16 
december 2016 onder het kopje ‘Gemeentelijk beleid’ voortgezet in de Utrechtse onderwijsagenda? 

 

 
Antwoord: 

 
Er is geen verdeling in budget naar de verschillende onderdelen. Wij gaan op korte termijn het 
gesprek aan met de onderwijspartners in Utrecht over de (inhoud van) een nieuwe Onderwijsagenda. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 84.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 13  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
De coalitie verwacht van alle meerjarig gesubsidieerde instellingen in de stad dat ze actief bijdragen 
aan cultuureducatie en amateurkunst door samenwerkingsverbanden aan te gaan. 
-       Vanaf wanneer wordt dit van meerjarig gesubsidieerde instellingen verwacht? Is dit al direct of is 
dit pas vanaf de nieuwe cultuurnotaperiode? 
-      Op welke manier wordt deze verwachting overgebracht aan de meerjarig gesubsidieerde 
instellingen? 
-      Krijgt deze verwachting een rol in de beoordeling van subsidieaanvragen? Zo ja, op welke 
manier? 
-      Is er geld beschikbaar voor meerjarig gesubsidieerde instellingen die in willen gaan zetten op 
cultuureducatie en amateurkunst? 

 

 
Antwoord: 

 
Veel culturele instellingen spelen al een rol in cultuureducatie vanuit hun eigen profiel. in de landelijke 
BIS is dit bijvoorbeeld een eis (daarin zitten OA Theater Utrecht, NFF, festival oude muziek en het 
filiaal), maar ook allerlei andere instellingen zoals TivoliVredenburg, Stadsschouwburg, Centraal 
museum en wijkcultuurhuizen zijn hierin actief. Veel culturele instellingen ontvangen schoolklassen 
via cultuur en school en er zijn diverse partnerships in het kader van de regeling cultuureducatie met 
kwaliteit. Wij kunnen in de lopende kunstenplanperiode geen nieuwe eisen stellen, maar we zullen 
instellingen wel vragen vrijwillig aan dit thema te werken. In de uitgangspunten notitie voor het 
volgende kunstenplanperiode (2021-2024) zullen wij dit vraagstuk verwerken. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 85.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 17502  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Er wordt gesteld dat Castellum Hoge Woerd een steun in de rug krijgt (p 12). Hierbij is een bedrag 
van 100.000 gereserveerd in 2019. Vanaf 2020 wordt dit in het groeikader verwerkt (p 47). Op pagina 
49 valt te lezen dat er binnen de investeringsagenda groei in 2020 en 2021 een budget is van 70.000 
en in 2022 van 170.000. 
-      Welk bedrag van de investeringsagenda gaat in de jaren vanaf 2020 naar Castellum Hoge 
Woerd? 
-      Welk budget blijft hierna over voor het meegroeien van het cultuurbudget met de groei van de 
stad (maatregel 1, pagina 12)? 
-      Hoe wordt dit budget verdeeld? 
-      Via welke subsidieregeling wordt de ‘steun in de rug’ voor Castellum Hoge Woerd beschikbaar 
gesteld? 
-      Kunnen andere partijen ook aanspraak maken op deze subsidie? 

 

 
Antwoord: 

 
Wij doen via het Groeikader jaarlijks bij de Voorjaarsnota een voorstel voor de inzet van middelen in 
het kader van de groei van de stad. Het voorstel voor 2020, inclusief Cultuur, zult u dus bij de VJN 
van 2019 ontvangen. Daaraan voorafgaand worden specifiek voor Castellum Hoge Woerd incidentele 
(project)middelen geresereveerd. Daar kunnen geen andere organisaties aanspraak op maken. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 86.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 17502  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Er wordt geïnvesteerd in de komst van een Jongerencultuurhuis in Overvecht. 
-      Waarop is de begroting van 220.000 euro in 2019 en 200.000 in de jaren daarna gebaseerd? 
-      Is deze investering voldoende om de komst van een Jongerencultuurhuis mogelijk te maken of 
zijn er nog andere investeringen nodig? 
-      Komt dit Jongerencultuurhuis in een bestaand pand of moet hier nieuw voor gebouwd worden? 

 

 
Antwoord: 

 
De structurele expoitatielasten zijn geraamd op 200.000 euro. Daarnaast zijn eenmalige 
opstartkosten voorzien in 2019 van 20.000 euro. Deze investering is voldoende om de komst van een 
jongerenvcultuurhuis in Overvecht mogelijk te maken. Hiervoor is al een bestaand initiatief in beeld. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 87.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 12  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Er wordt gesproken van ‘versterking van cultuur in de wijken’.  
-      Op welke manier wordt hier (per wijk) invulling aan gegeven? 
-      Betekent dit dat vanuit het groeikader de subsidies aan wijkcultuurhuizen meegroeien met de 
groei van de stad? 

 

 
Antwoord: 

 
Dit maakt onderdeel uit van de programmalijn 'Cultuur voor iedereen'. Voor de middelen uit het 
groeikader wordt jaarlijks een voorstel gedaan bij de voorjaarsnota voor de inzet van deze 
groeimiddelen, waaronder ook aan cultuur. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 88.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 13  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Initiatieven in de stad om te investeren in de Visie religieus erfgoed worden gestimuleerd. 
-      Over welke initiatieven gaat dit? 
-      Op welke manier verschilt dit beleid van het voorgaande beleid omtrent initiatieven in de stad om 
te investeren in de Visie religieus erfgoed? 

 

 
Antwoord: 

 
De middelen voor 2018 en 2019 worden met name ingezet voor herbestemming van monumentale 
kerkgebouwen. Dat geldt ook voor initiatieven vanaf 2020. De intentie is dit breder in te kunnen 
zetten, gericht op andere speerpunten in de Visie religieus erfgoed: onderzoek naar 
exploitatieverbetering, toeristisch potentieel uitwerken ten behoeve van verdere openstelling en 
benutten van economische potenties van de monumentale kerkgebouwen. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 89.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 10  
   
Portefeuillehouder(s): Klaas Verschuure 
 
Vraag:  
Er staat dat de gemeente het initiatief neemt om een investeringsplatform in te richten voor het 
creëren en aanjagen van werkgelegenheid en bedrijvigheid. In het financieel beeld is alleen in het 
jaar 2020 hiervoor een fors bedrag van 3 mln. Waarin wordt dan precies geïnvesteerd en welke 
voorwaarden worden hieraan gesteld? 

 

 
Antwoord: 

 
Een regionaal investeringsplatform kan investeren in startende en groeiende bedrijven en in 
projecten. De nadere invulling van (en afspraken over) het investeringsplatform zullen we gezamenlijk 
in regioverband maken met de betrokken partijen (bedrijven en gemeenten). Op basis daarvan zal 
ook de gemeentelijke bijdrage worden ingezet. In andere regio's zijn dit omvangrijke fondsen. De 
reservering in 2020 is een eerste dotatie, ervan uitgaande dat bestaande fondsen ingebracht kunnen 
worden in een regionaal platform en dat andere overheidspartners ook meefinancieren. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 90.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 11  
   
Portefeuillehouder(s): Klaas Verschuure 
 
Vraag:  
Waarom alleen investeren in een ecosysteem voor starters en niet voor andere ondernemers? 

 

 
Antwoord: 

 
Door in te zetten op groeiende bedrijven willen wij de groei van de werkgelegenheid versterken. Dit 
ecosysteem betreft starters en groeifaciliteiten. Zoals het akkoord aangeeft kent Utrecht tientallen 
bedrijven en initiatieven die we hiermee vooruit kunnen helpen (en waarmee bedrijvigheid en 
werkgelegenheid wordt gecreëerd): onder meer op het gebied van zorginnovatie, nieuwe energie en 
gaming. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 91.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 13  
   
Portefeuillehouder(s): Klaas Verschuure 
 
Vraag:  
Er staat dat het evenementenbeleid structureel wordt voortgezet. Mijn beeld was dat dit beleid redelijk 
verouderd was en niet altijd toereikend is. Denk hierbij aan overlast en ruimte voor maatwerk. 
Overigens is in het financieel beeld (p. 47) een flink bedrag gereserveerd voor de komende jaren, 
terwijl Castellum en Vuelta daar buiten vallen. Waar wordt dit geld aan besteed? 

 

 
Antwoord: 

 
Uit het evenementenbeleid is het evenementenfonds als pilot voor 2017 en 2018 voortgekomen. Het 
budget voor deze pilot was incidenteel. Met het in het coalitieakkoord genoemde budget wordt de 
pilot nu structureel voortgezet.  Daarnaast zijn wij bezig met het maken van profielen voor de 
evenementenlocaties.. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 92.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 24  
   
Portefeuillehouder(s): Kees Diepeveen/Klaas Verschuure 
 
Vraag:  
De eerstgenoemde maatregel is het maken van afspraken met marktpartijen over het verhogen van 
het tempo in gebiedsontwikkelingen. Aan wat voor afspraken moet ik denken? Kortere procedures, 
minder voorwaarden? 

 

 
Antwoord: 

 
Deze afspraken moeten nog nader worden uitgewerkt. Dit doen we in gesprek met marktpartijen, 
zoals ontwikkelaars, beleggers, corporaties, huurders en andere betrokkenen. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 93.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 25  
   
Portefeuillehouder(s): Kees Diepeveen 
 
Vraag:  
In de woningvoorraad wordt gestreefd naar 25% “middencategorie”, waaronder betaalbare koop. 
Over welk prijsniveau hebben we het dan? Hoeveel procent van de woningvoorraad is dat op dit 
moment? En hoe zorgen we ervoor dat deze woningen niet meteen worden doorverkocht? 

 

 
Antwoord: 

 
“Betaalbare koop" volgens de categorisering van WoOn 2015 ligt voor 2018 tussen de 180.000 en de 
215.000 euro. Op dit moment betreft dit 9 % van de woningmarkt. Zoals aangegeven op pagina 26 
willen we kijken of we woningen kunnen behouden in een bepaald segment. Deze ambitie nemen we 
mee bij het opstellen van de nieuwe Woonvisie en het stadsakkoord over wonen.  
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 94.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 25  
   
Portefeuillehouder(s): Kees Diepeveen/Klaas Verschuure 
 
Vraag:  
Om versnelling te realiseren, richten we daar de gemeentelijke organisatie op in.” Wat moet ik mij 
hierbij voorstellen, een reorganisatie? En wat was volgens het college het knelpunt/probleem met de 
bestaande inrichting van de organisatie? 

 

 
Antwoord: 

 
De afdeling ruimte van de gemeente Utrecht is reeds sinds 2016/2017 bezig om zich zo om te 
vormen dat zij beter in staat is de vraag (uit de markt) en van het bestuur goed te beantwoorden. Hier 
is bij de Voorjaarsnota 2018 reeds een voorstel gedaan om geld voor beschikbaar te stellen. Dit is 
nodig om goed in te kunnen spelen op de huidige vraag en dynamiek in de ontwikkelingen van de 
stad. Omdat we met dit coalitieakkoord inzetten op een verhoging van het huidige tempo zijn er extra 
middelen toegevoegd om de capaciteit verder te verhogen. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 95.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 26  
   
Portefeuillehouder(s): Kees Diepeveen 
 
Vraag:  
“Meer aandacht voor architectuur” is goed om te lezen. Zal de raad hierbij betrokken worden? 
Bijvoorbeeld door vroegtijdiger een beeldkwaliteitsplan voor te leggen in de procedure? 

 

 
Antwoord: 

 
Conform het Utrechts Plan Proces (UPP) is de rol van de raad vooral kaderstellend en bij het begin 
van het proces. Waar mogelijk betrekken we ambities op dit gebied ook bij de planvorming vroeg in 
het proces waardoor de raad hier ook een rol in heeft. Denk aan SPvE's. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 96.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 27  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
Het inzetten op fietsers en voetgangers is duidelijk, maar hoe wil het college de verkeersveiligheid 
verbeteren? Wat wordt bedoeld met een flexibel fonds voor knelpunten? Waarom een apart “fonds”? 
Waarom “flexibel”? En hoe verhoudt dit fonds zich tot de genoemde prijsvraag verderop op pagina 
30? 

 

 
Antwoord: 

 
Het flexibel fonds voor knelpunten is een apart budget (fonds) waaruit snel (flexibel) knelpunten op 
fietsroutes aangepakt kunnen worden, bijvoorbeeld het verwijderen van paaltjes en andere obstakels.  
De genoemde prijsvraag op pagina 30 gaat over een kosteneffectieve manier om invulling te geven 
aan 30 km inrichting in Overvecht en Kanaleneiland. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 97.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 28  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
Mobiliteitsinvesteringen lijken te worden onderzocht om per sé 10.000 woningen in de 
Merwedekanaalzone mogelijk te maken. Als deze investeringen niet haalbaar zijn of effectief lijken, 
wat zal het college dan doen? Er zijn immers forse bedragen voor gereserveerd in het financieel 
beeld. 

 

 
Antwoord: 

 
Mobiliteitsinvesteringen zijn sowieso nodig om de groei van de stad op te vangen. Er is nog meer 
nodig dan nu is gereserveerd. In de raadsbrief “Uitkomsten mobiliteitsstudies Merwedekanaalzone” 
staat beschreven wat een eerste toets op de vraag - op welke wijze de Merwedekanaalzone op een 
verantwoorde manier nog verder verdicht kan worden mbt mobiliteit - heeft opgeleverd. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 98.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 31  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
Wat houdt de versterking van de samenwerking in de Regietafel in? Betreft dit het “stadsakkoord” (p. 
32)? 

 

 
Antwoord: 

 
Aan de regietafel nemen belangrijke partijen deel die nodig zijn voor de energietransitie. Gegeven de 
opgave is een nog intensievere structurele samenwerking tussen deze partijen nodig. Dit heeft vorm 
gekregen in de vorm van een projectteam waarin medewerkers van alle partijen werken aan 
projecten. Gezien de ambitie zal dit de komende jaren meer inzet gaan vragen. Het Stadsakkoord 
biedt een bredere verankering in de stad, naar iedereen die te maken heeft met de energietransitie.  
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 99.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 32  
   
Portefeuillehouder(s): Victor Everhardt 
 
Vraag:  
“Het gemeentelijk vastgoed is in 2040 volledig verduurzaamd”. Wat wordt hiermee bedoeld? 
Energieneutraal? En brengt deze termijn van 2040 extra kosten met zich mee, is al bekend met welke 
techniek gewerkt wordt? 
Heeft dit consequenties voor de verbouwing van het stadhuis die op dit moment in voorbereiding is? 
Of komt er voor 2040 een nieuwe verbouwing omdat de huidige verbouwing nog niet tot 
energieneutraal leidt? 

 

 
Antwoord: 

 
Het gaat om het verduurzamen van het gemeentelijk kernvastgoed, op de natuurlijke momenten, tot 
energieneutraal. Voor vastgoed is energieneutraal en klimaatneutraal hetzelfde. In het gebruik van 
bestaand vastgoed kan alleen CO2 als schadelijk gas geproduceerd worden.  De termijn van 2040 
brengt geen andere extra kosten mee dan reeds geschetst bij de aanpak verduurzamen van het 
kernvastgoed in het MPUV 2018. Technisch gezien worden de energiemaatregelen gecombineerd 
met de eerstvolgende natuurlijke momenten van groot onderhoud en renovatie/vernieuwbouw van de 
panden, zodat de kosten worden beperkt. Prioriteit zal worden gegeven aan het verduurzamen van 
de niet-monumentale panden, gebouwd voor 1992. Het bouwjaar van de panden bepaalt wanneer 
groot onderhoud (na ongeveer 25 jaar) of renovatie of vernieuwbouw (na ongeveer 40 jaar) verwacht 
kan worden. 
Het stadhuis wordt nu gerenoveerd in combinatie met verduurzamingsmaatregelen. Met de getroffen 
verduurzamingsmaatregelen wordt,  binnen de vastgestelde kaders, het Stadhuis op pandniveau en 
gelet op het monumentale status zo maximaal mogelijk verduurzaamd. Op pandniveau zijn dan ook 
verder geen maatregelen meer mogelijk. Het stadhuis is aangesloten op stadsverwarming. Het 
verduurzamen van de stadsverwarmingsnet biedt de kans om het Stadhuis op termijn energiezuiniger 
te maken. Daarnaast zullen nog innovatieve, externe compensatiemaatregelen getroffen moeten 
worden om het pand volledig energieneutraal te maken. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 100.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 33  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Voor circulaire inkoop wordt een doelstelling van 33% over 4 jaar genoemd.33% waarvan, het 
inkoopvolume? 

 

 
Antwoord: 

 
33% van het jaarlijks aanbesteed inkoopvolume. De eerdere doelstelling was 10% in 2020. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 101.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 34  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
Hoe ziet het college de verhouding tussen investeren in groen a) binnen de gemeentegrenzen en b) 
buiten de gemeentegrenzen? 

 

 
Antwoord: 

 
We gaan primair binnen de gemeentegrenzen investeren en in de verbindingen naar buiten toe. Voor 
het groen buiten de stad werken we samen met andere partijen. Hier zijn we afhankelijk van andere 
investeerders en eigenaren, zoals de provincie, staatsbosbeheer, natuurmonumenten en het Utrechts 
landschap. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 102.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 35  
   
Portefeuillehouder(s): Klaas Verschuure 
 
Vraag:  
Het college streeft naar duurzame evenementen. Dat is mooi, maar wil het college naast de 
inzameling van grondstoffen en schone generatoren ook andere criteria (zoals geluid, fairtrade, 
overlast omgeving, etc.) hierbij betrekken? 

 

 
Antwoord: 

 
Wij streven naar duurzame evenementen in brede zin. 
 
 
 



Raadsvragencyclus Coalitieakkoord 2018-2022, Utrecht: Ruimte voor iedereen 

 

Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 103.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 38  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
De rol en functie van de wijkraad wordt herzien. Doelt u met de “stadsbrede hervorming” op de 
toezegging dat de gemeente zelf voortaan op het niveau van buurten (i.p.v. wijken) gaat 
communiceren (zie ook p. 41), of iets anders? De ervaringen van de leden van de wijkraden worden 
betrokken. Krijgt de gemeenteraad de bevindingen hiervan (en wat de gemeente hier vervolgens mee 
gaat doen) voorgelegd? 

 

 
Antwoord: 

 
Met de stadsbrede hervorming doelen wij in de context van de vernieuwing van de (wijk)participatie 
op de rol en samenstelling van de wijkraden. Wij zullen de leden van de gemeenteraad ook bij het 
proces betrekken en uiteindelijk een voorstel voorleggen. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 104.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 41  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Blij om te lezen dat er integrale buurtaanpakken komen en uitgevoerd gaan worden. Op welke wijze 
wordt de raad over de voortgang geïnformeerd, gelet op het feit dat er nu vaak verschillende plannen 
(van dezelfde wijk) separaat worden voorgelegd? 

 

 
Antwoord: 

 
Dat zal op verschillende wijzen gebeuren, zoals dat nu ook gebeurt: deels via de reguliere 
verantwoordingsdocumenten en deels via specifieke voortgangsrapportages (zoals nu bijvoorbeeld al 
gebeurt bij de integrale aanpak van de Amsterdamsestraatweg). 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 105.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 43  
   
Portefeuillehouder(s): Linda Voortman 
 
Vraag:  
Het college “gaat uit van vertrouwen en toegankelijkheid”. Wat gaat de gemeente anders of beter 
doen, wat is hierin de maatregel? 

 

 
Antwoord: 

 
Het werken aan toegankelijkheid en vertrouwen is een continu proces. Zo investeren we doorlopend 
in houding en gedrag, waar onder begrijpelijke taal en werken we aan het verbeteren en 
vereenvoudigen van onze informatie over producten en diensten al dan niet door inzet  van nieuwe 
technologie. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 106.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 43  
   
Portefeuillehouder(s): Linda Voortman 
 
Vraag:  
Verwacht het college een spanning tussen “openbaarheid van informatie is het uitgangspunt” en 
“privacyvraagstukken”? Graag een toelichting. 

 

 
Antwoord: 

 
Wij onderkennen de spanning tussen de openbaarheid van informatie en privacyvraagstukken. 
Openbaarheid van informatie is een uitgangspunt evenals de bescherming van de persoonlijke 
levenssfeer van de inwoners en bezoekers van de stad. 
  
Daar waar mogelijk wordt informatie openbaar beschikbaar gesteld. De informatiecommissaris en 
functionaris gegevensbescherming hebben een actieve samenwerking om hier op de juiste manier 
invulling aan te geven. De uitgangspunten van de Privacyverordening gemeente Utrecht zijn hierbij 
leidend. Voorbeelden van openbare informatie zijn ondermeer te vinden op de eigen website, het 
Utrechtse open data platform, in de officiële publicaties over aanvragen m.b.t. 
omgevingsvergunningen, begrotings- en verantwoordings en de bekendmakingen op basis van de 
Wet Openbaarheid van Bestuur. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 107.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 43  
   
Portefeuillehouder(s): Victor Everhardt 
 
Vraag:  
Bij “Vastgoed” lijkt het eerste punt nogal tegenstrijdig: “we veranderen..” en “tot die tijd blijft het 
huidige beleid van kracht”. Wat of wanneer wordt het nu anders, om welke reden? 

 

 
Antwoord: 

 
We passen het beleid aan om huisvesting van maatschappelijke initiatieven te vergemakkelijken. 
Totdat die aanpassing door de raad is vastgesteld blijft het bestaande beleid gelden. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 108.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 43  
   
Portefeuillehouder(s): Victor Everhardt 
 
Vraag:  
Er wordt gesproken over de huisvesting van maatschappelijke initiatieven en broedplaatsen i.r.t. 
leegstand, maar waarom is hier niets gezegd over multifunctionele accommodaties? Welke visie 
heeft het college daarop? 

 

 
Antwoord: 

 
Het gaat hier om leegstandsbeheer van gemeentelijk vastgoed, dat staat los van de visie op MFA's. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 109.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 47  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
Opschalen energietransite” kent forse bedragen, maar wordt elders in het akkoord niet zo genoemd. 
Wat valt hieronder? De investeringen in de fysieke infrastructuur, installaties en energiebronnen voor 
aardgasvrije wijken? Graag een toelichting. 

 

 
Antwoord: 

 
Het gemeentelijke programmabudget van Utrechtse Energie wordt verhoogd, tot een verdubbeling 
vanaf 2023. Dit geld wordt voornamelijk ingezet als procesgeld om genoemde activiteiten in het 
coalitie akkoord zoals het Stadsakkoord ‘Utrecht gasloos” uit te voeren. Als het gaat om de 
investeringen in de fysieke infrastructuur verwijzen wij u naar de raadsbrief van 12 maart j.l. waarin 
inzicht is gegeven in de omvang van de investeringsopgave voor de energietransitie in Utrecht.  
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 110.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 50  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
De term ‘verkeer’ is in de portefeuilleverdeling weggevallen en nu blijft alleen ‘mobiliteit’ over. Valt 
daar de hele voormalige portefeuille verkeer (inclusief verkeersveiligheid) onder? 

 

 
Antwoord: 

 
Mobiliteit omvat inderdaad ook verkeer en de voormalig portefeuille Bereikbaarheid (inclusief 
verkeersveiligheid). 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 111.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 50  
   
Portefeuillehouder(s): Maarten van Ooijen 
 
Vraag:  
Bij de portefeuilleverdeling staat de nieuwe portefeuille ‘asiel en integratie’. Integratie (én 
inburgering!) kan ik mij wat bij voorstellen, maar wat behelst het gemeentelijke takenpakket ‘asiel’, 
zeker omdat die term in de rest van het akkoord niet voorkomt? 

 

 
Antwoord: 

 
Hiermee wordt bedoeld de rol die de gemeente heeft in de keten van aankomst tot integratie in de 
Utrechtse samenleving. Ook inburgering hoort daarbij. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 112.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 47  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Waaruit bestaat de post bestedings- en dekkingsvoorstellen? Deze zijn toch al in de VJN en 
resultaatbestemming verwerkt? 

 

 
Antwoord: 

 
Er worden 4 bestedings- en dekkingsvoorstellen betrokken bij de financiële vertaling van het 
coalitieakkoord. Dit betreft: 
- het voorstel voor overheveling van het restantbudget voor LEF 
- het voorstel voor overheveling van het restantbudget voor evenementen 
- het voorstel voor overheveling van het restantbudget voor de pilot huurkorting 
- het voorstel voor overheveling van het restantbudget voor het actieplan Sociale Woningbouw.  
Naast de strekt ter vervanging van de voorjaarsnota ontvangt u ook strekt ter vervanging 
resultaatbestemming 2017, waarin deze wijzigingen zijn verwerkt. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 113.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 47  
   
Portefeuillehouder(s): Linda Voortman 
 
Vraag:  
“Efficiency organisatie”, waarop zijn deze cijfers gebaseerd? Graag zo volledig mogelijk. In het debat 
gaf de coalitie aan dat dit op voorstellen van de organisatie zelf gebaseerd was. Graag die 
voorstellen integraal meesturen. Is er ook nog op andere onderdelen aangegeven dat bezuinigen 
mogelijk was? Zo ja, ook graag meesturen. 

 

 
Antwoord: 

 
Zie het antwoord op vraag 59 
Uit de informatie die in het onderhandelingstraject is opgevraagd, zijn uitsluitend deze 
efficiencyvoorstellen voortgekomen. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 114.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 47  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
“Inzet budget gekoppeld aan opgaven”. Wat betekent dit concreet? Op welke 
programma’s/doelstellingen slaat deze bezuiniging neer? 

 

 
Antwoord: 

 
Het bedrag voor budget gekoppeld aan opgaven komt van drie verschillende doelstellingen: 
- een bedrag van 210.000 euro structureel uit talentontwikkeling dat wordt ingezet voor de Utrechtse 
Onderwijs Agenda 
- een bedrag van 250.000 euro structureel van de inzet voor het woonfonds dat wordt ingezet voor de 
woonopgave 
- een bedrag van 200.000 euro structureel van de wijkraden dat wordt ingezet voor nieuwe vormen 
van (wijk- en buurt)participatie.  
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 115.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 47  
   
Portefeuillehouder(s): Kees Diepeveen 
 
Vraag:  
“vergroening brandstofmotoren in liggeld”. Hoe wordt deze maatregel ingevoerd? Wat betekent dit (zo 
concreet mogelijk) voor de tarieven? Hoe vindt handhaving en controle plaats en zijn daar geen extra 
kosten voor nodig? 

 

 
Antwoord: 

 
De maatregel wordt ingevoerd door de tarieven in drie stappen te verhogen. De tarieven gaan dan 
achtereenvolgens € 320,- (2019) € 400,- (2020)  en € 500,- (2021) per ligplaats per jaar bedragen. De 
verhoging op zich brengt geen extra kosten van handhaving en controle met zich mee. Zoals dat nu 
ook gebeurt, wordt van tijd tot tijd aan de hand van de op een boot aanwezige barcodesticker 
gecontroleerd of een boot een vergunning heeft. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 116.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 47  
   
Portefeuillehouder(s): Jan van Zanen 
 
Vraag:  
Handhaven (scanauto’s) – graag toelichting op deze maatregel, wat houdt die in? De 
parkeerexploitatie en de handhaving zijn net doorgelicht en naleving is al hoog. Waarop is deze 
verwachting gebaseerd? Hoe zijn kosten en baten op dit punt gebalanceerd? 

 

 
Antwoord: 

 
De maatregel houdt in dat er twee extra scanauto's worden ingezet, de één checkt het reguliere 
betaalgedrag en de ander wordt vooral op hotspots ingezet. Op basis van ervaringscijfers is de 
afweging en berekening van de netto meeropbrengsten gemaakt. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 117.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 47  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
OZB indexering. Volgens mij (achterkant bierviltje) kost dit de gemeente zelf ook ca €75.000 meer 
aan OZB over het eigen vastgoed. Klopt dat bedrag , zo nee, wat zou het dan moeten zijn? Waar zie 
ik dat terug in de tabel? Of is dat een verborgen taakstelling op de UVO? 

 

 
Antwoord: 

 
De OZB indexering raakt inderdaad ook aan de exploitatie van onze eigen gebouwen. Het effect op 
de kosten wordt opgevangen door de verhoging van de budgetten met de loon- en prijscompensatie. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 118.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 48  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein / Linda Voortman 
 
Vraag:  
In de spelregels is opgenomen dat een tekort eerst in het eigen programma opgelost moet worden. In 
welk programma valt de taakstelling als het begroot effect schuldenaanpak niet wordt gehaald? 

 

 
Antwoord: 

 
Zie het antwoord op vraag 54. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 119.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 48  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Uitvoeren visie Kanaalstraat en Amsterdamsestraatweg hebben structureel budget ingeboekt 
gekregen. Voor beide zijn forse investeringen nodig, maar niet structureel. Is het budget echt 
structureel of loopt het ergens na de zichtbare jaarschijven af? 

 

 
Antwoord: 

 
Het budget is structureel, de dekking voor deze twee projecten is nodig voor 15 jaar (kapitaallasten 
investeringen met maatschappelijk nut). Dat betekent dat vanaf 2035 budget vrijvalt dat weer 
geprogrammeerd kan worden. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 120.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 48  
   
Portefeuillehouder(s): Victor Everhardt 
 
Vraag:  
Aanpak luchtkwaliteit. Hoeveel hiervan is beschikbaar voor sloopregelingen voor de milieuzone? 
Welke andere onderdelen van het coalitieakkoord moeten uit dit budget betaald worden? 

 

 
Antwoord: 

 
Voor de aanpak schoon vervoer is dit jaar nog geld beschikbaar binnen het meerjarenprogramma 
bereikbaarheid. Voor het aanvullende pakket maatregelen verwachten we voor het einde van het jaar 
een voorstel aan de raad te kunnen voorleggen inclusief financiele onderbouwing. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 121.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 49  
   
Portefeuillehouder(s): Linda Voortman 
 
Vraag:  
“Publieksdienstverlening op peil”. Wat betekent dit? Waar wordt dit budget ingezet, hoeveel gaat naar 
wijkbureaus? 

 

 
Antwoord: 

 
In de vorige coalitieperiode is tijdelijk (tot en met 2018) budget beschikbaar gesteld om de 
publiekdienstverlening te verbeteren. 
Dit geld is besteed aan onder ander het optimaliseren en toegankelijker maken van de 
dienstverleningskanalen website, telefonie, balie en social media, aan kanaalsturing,  de invoering 
van nieuwe communicatiekanalen, het programma Gastvrij Utrecht/Gastvrije Taal etc etc. Voor meer 
informatie hierover verwijs ik u naar de voortgangsbrief Publieksdienstverlening d.d.  15 maart 
2018.  Met het bedrag dat in het coalitieakkoord is opgenomen kan die huidige, verbeterde, 
kwaliteit  in stand worden gehouden. Er gaat geen specifiek deel van dit bedrag naar de wijkbureau.s 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 122.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 49  
   
Portefeuillehouder(s): Anke klein 
 
Vraag:  
In de aangepaste tabel ‘investeringsagenda Groei’ is de regel ‘Felexibel investeringsbudget niet-
priotaire gebieden’ weggevallen (ongetwijfeld nog zo’n foutje bij de opmaak). Waren hier nog geen 
verplichtingen op voorzien? In het akkoord staat niet toegelicht waarom deze bezuiniging wordt 
doorgevoerd, kan dat nog toegelicht worden? 

 

 
Antwoord: 

 
De regel 'Flexibel investeringsbudget niet-prioritaire gebieden' is bewust verwijderd, zie hiervoor ook 
de tabel in het hoofdstuk "Groei" van de strekt ter vervanging van de voorjaarsnota. Voor dit bedrag 
waren nog geen verplichtingen aangegaan, het budget was immers nog niet vastgesteld. In plaats 
van dit budget is in het coalitieakkoord een intensivering van 0,7 miljoen euro structureel opgenomen 
voor realisatie van groene en blauwe verbindingen. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 123.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 47  
   
Portefeuillehouder(s): Anke klein 
 
Vraag:  
Zijn alle bedragen echt structureel doorgetrokken? Of zijn er in de verdere jaarschijven na 2022 nog 
wijzigingen doorgevoerd die afwijken van de kolom ‘structureel’? 

 

 
Antwoord: 

 
Er zijn geen wijzigingen voorzien in de jaren na 2022 voor de bedragen van de financiële vertaling 
van het coalitieakkoord. In de bedragen van de tabel groei vinden nog wel verschuivingen plaats in 
de jaren na 2021, zie hiervoor de toelichting bij de betreffende tabel in de strekt ter vervanging van de 
voorjaarsnota. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 124.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde:   
   
Portefeuillehouder(s): Anke klein 
 
Vraag:  
In het coalitieakkoord is het moeilijk om bedragen aan ambities te koppelen omdat termen en titels 
soms afwijken. Ook is niet duidelijk in welk begrotingsprogramma ze terecht komen. Ik hoop dat dit in 
de aangepaste voorjaarsnota duidelijk wordt, zo niet, zouden jullie bij elk van de regels uit de 
financiële tabel willen aangeven in welk programma en bij welke prestatie ze neerslaan? 

 

 
Antwoord: 

 
Dit wordt in de begrotingswijziging behorend bij de voorjaarsnota inzichtelijk gemaakt. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 125.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 14  
   
Portefeuillehouder(s): Linda Voortman 
 
Vraag:  
Toegang tot de U-pas wordt vergroot. Geldt dit ook voor het kindpakket? Of alleen voor de ‘gewone’ 
U-pas? Om hoeveel personen/gezinnen/kinderen gaat het met deze uitbreiding naar iedereen op of 
onder de armoedegrens? Is de €500.000,- in het coalitieakkoord voldoende om dit te financieren? 

 

 
Antwoord: 

 
We maken de U-pas toegankelijk voor inwoners die qua bruto inkomen weliswaar boven de grens 
zitten, maar door hoge kosten feitelijk van het minimum leven.  Zij kunnen gebruik maken van alle 
regelingen die gekoppeld zijn aan de U-pas, waaronder het kindpakket en de U-polis. Hoeveel 
inwoners hiervan gebruik zullen maken kunnen we nog niet inschatten. De  0,5 miljoen euro waar u 
naar verwijst is niet alleen bestemd voor de intensivering van de U-pas. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 126.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 14  
   
Portefeuillehouder(s): Victor Everhardt 
 
Vraag:  
Hoe wordt de bijdrage voor huisvesting van voedelbanken ingezet? Gaat dat naar subsidie aan de 
voedselbanken of korting voor het gebruik van gemeentelijke panden (m.a.w. blijft de keuzevrijheid 
voor de voedselbanken of worden ze gestimuleerd gemeentelijk vastgoed te gebruiken?). 

 

 
Antwoord: 

 
Wij zullen in de komende periode nog een keuze moeten maken hoe dit het beste vormgegeven kan 
worden. Hierover ontvangt u een voorstel. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 127.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 15  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
Het college ‘stimuleert’ iniatieven als Fietsmeesters. Die kregen tot op heden een subsidie van ca 
€225.00 per jaar. In het coalitieakkoord zie ik maar €50.000 voor fietsinitiatieven (‘mobiliteit voor 
iedereen’). Wordt deze subsidie nog uit andere onderdelen van het akkoord aangevuld? Of betekent 
stimuleren in dit geval een subsidiekorting van ca. 80%? 

 

 
Antwoord: 

 
De 50.000 euro die wordt genoemd in het coalitieakkoord is specifiek bestemd voor fietslessen voor 
mensen die niet met de fiets zijn opgegroeid en voor de fiets in Upas. In het Meerjarenprogramma 
Bereikbaarheid 2018 is tweemaal 1,0 miljoen euro opgenomen voor 2018 en 2019 voor Slim 
Regelen, waar mobiliteitsmanagement onder valt. Stimulering van fietsgebruik wordt hieruit gedekt. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 128.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 18  
   
Portefeuillehouder(s): Maarten van Ooijen 
 
Vraag:  
In de tekst staat: “We investeren in een verbetering en uitbreiding van sportaccommodaties op basis 
van de capaciteitsraming die recent is uitgevoerd. We financieren deze capaciteitsbehoefte uit het 
groeikader.”  Kan in een tabel aangegeven wat dit concreet betekent voor de jaren 2018-2022, 
waarbij de capaciteitsraming (en het financiële beeld daaruit) naast de beschikbare middelen wordt 
gelegd? 

 

 
Antwoord: 

 
Voor de benodigde investeringen in sportvoorzieningen ten behoeve van de groei van de stad 
verwijzen wij naar het rapport "Capaciteitsbehoefte Sport 2018-2030". Dat rapport betrekken we 
jaarlijks bij de verwerking van de jaarschijf in het groeikader. De verdeling van de jaarschijf 2019 naar 
sportvoorziening treft u in onderstaande tabel. Hierin is de dekking geregeld van de 
caoaciteitsbehoefte 2019 en 2020. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 129.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 19  
   
Portefeuillehouder(s): Maarten van Ooijen 
 
Vraag:  
“We zorgen voor een integraal persoonsgebonden budget (PGB) voor mensen die een gecombineerd 
beroep doen op meerdere gemeentelijke (zorg)voorzieningen, zoals huishoudelijke hulp en 
begeleiding” Prima plan, maar kan de gemeente dit zelf regelen, zijn hier wettelijke beperkingen of 
partners als de SVB bij nodig? 

 

 
Antwoord: 

 
Hier zijn ook partners bij nodig. Dit pakken we op in samenwerking met partners zoals SVB en 
ministeries, die hierbij betrokken zijn. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 130.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 19  
   
Portefeuillehouder(s): Maarten van Ooijen 
 
Vraag:  
“We maken een plan van aanpak voor het tegengaan van eenzaamheid en sociaal isolement en 
intensiveren de inzet hierop.” Wat betekent ‘intensiveren’ in dit geval? Ik kan in de financiële tabel 
geen dekking terugvinden? 

 

 
Antwoord: 

 
Hier zijn geen aanvullende middelen voor beschikbaar gesteld, het gaat om een samenhangende en 
gerichte inzet van bestaande organisaties, activititeiten en professionals. 
 
 
 



Raadsvragencyclus Coalitieakkoord 2018-2022, Utrecht: Ruimte voor iedereen 

 

Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 131.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 29  
   
Portefeuillehouder(s): Maarten van Ooijen 
 
Vraag:  
“We zetten in op het stimuleren van kleinschalige vormen van buurtvervoer” Zijn hier ook middelen 
voor beschikbaar in het coalitieakkoord? Zo ja, waar vind ik die? 

 

 
Antwoord: 

 
Hiervoor zijn geen aanvullende middelen specifiek beschikbaar gesteld in het coalitieakkoord. We 
zoeken het in goede combinaties zoals versterking van de toegankelijke mobiliteit. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 132.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 30  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
Hoe wordt de ambitie ‘fietsstad nr 1’ gemeten? Ik neem aan dat dat op basis van de (objectieve) 
jaarlijkse beoordeling van de fietsersbond gebeurt? Zo nee, hoe dan? 

 

 
Antwoord: 

 
Het gaat ons niet zozeer om de ranglijst. We willen hiermee uitstralen dat we grote ambities hebben 
als het gaat om de fiets. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 133.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 41  
   
Portefeuillehouder(s): Klaas Verschuure 
 
Vraag:  
“Hierbij betrekken we ook een voorstel voor de vernieuwing ten behoeve van de precario voor 
terrassen.” Wat wordt hiermee bedoeld? Wat is het doel van de vernieuwing? 

 

 
Antwoord: 

 
Op dit moment zijn er verschillende tarieven waarbij een onderscheid wordt gemaakt tussen 
verschillende locaties. We willen dit onderscheid evalueren en actualiseren. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 134.  
 
Fractie:  CDA 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 46  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Het coalitieakkoord roomt reserves af en verhoogt belastingen. Welk effect heeft dit op het 
beschikbare weerstandscapaciteit? En daarmee op het weerstandsvermogen? 

 

 
Antwoord: 

 
Er worden alleen bestemmingsreserves afgeroomd, die dragen niet bij aan de weerstandscapaciteit. 
Het verhogen van de OZB met de inflatie heeft geen effect op de onbenutte belastingcapaciteit, 
omdat de inflatiecorrectie ook doorwerkt in de gehanteerde macronorm. Het weerstandsvermogen 
blijft, conform de spelregels, op 1. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 135.  
 
Fractie:  S&S 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 9  
   
Portefeuillehouder(s): Victor Everhardt 
 
Vraag:  
In welke richting wordt gedacht als het gaat over maatregelen om de overgang tussen 18+ en 18- 
minder hard te maken? 

 

 
Antwoord: 

 
Maatregelen zijn erop gericht een geleidelijke overgang vorm te geven naar volwassenheid, waarbij 
we streven naar stabiel werk, inkomen en huisvesting. We zetten in op het tijdig in beeld hebben van 
jongeren die ondersteuning nodig hebben in deze overgang. Daarvoor gaan we onder andere 
experimenteren met een toekomstplan, verkennen we het werken met een persoonlijke mentor, en 
geven we vorm aan sluitende overgangen. Sluitende overgangen van bijvoorbeeld onderwijs naar 
werk of van jeugdzorg met verblijf naar zelfstandig wonen. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 136.  
 
Fractie:  S&S 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 11  
   
Portefeuillehouder(s): Klaas Verschuure 
 
Vraag:  
Aan welke publieke en private partners wordt allemaal gedacht wat betreft het investeringsplatform? 

 

 
Antwoord: 

 
We denken aan de andere regionale overheden, in elk geval de Provincie Utrecht en Gemeente 
Amersfoort. Welke private partners worden uitgenodigd om mee te doen, moet nog blijken. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 137.  
 
Fractie:  S&S 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 11  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Welke vormen van participatie gaan er gebruikt worden bij de nieuwe omgevingsvisie voor de 
binnenstad? Hoe worden mensen uitgenodigd? 

 

 
Antwoord: 

 
Dat is op dit moment nog niet bekend. Uiteraard zal een brede groep betrokkenen worden 
uitgenodigd. Naast inwoners van de binnenstad, ook ondernemers en bezoekers. Daarnaast nemen 
we ook betrokkenen uit omliggende buurten mee. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 138.  
 
Fractie:  S&S 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 11  
   
Portefeuillehouder(s): Klaas Verschuure 
 
Vraag:  
Is het idee van regelvrije zones nog een mogelijke maatregel als het gaat om het tegengaan van 
leegstand op winkelstrips? 

 

 
Antwoord: 

 
Ja, indien wenselijk en mogelijk. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 139.  
 
Fractie:  S&S 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 12  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Hoe wil het de college de fair practice code gaan afdwingen bij de cultuursector? 

 

 
Antwoord: 

 
We onderzoeken de komende periode (via de al geplande visitatie in het kader van de huidige 
cultuurnotaprocedure) hoe instellingen op dit moment omgaan met de fair practice code. Op basis 
van de uitkomsten van dit onderzoek zullen we uitgangspunten opnemen in de nieuwe cultuurnota. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 140.  
 
Fractie:  S&S 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 14  
   
Portefeuillehouder(s): Linda Voortman 
 
Vraag:  
Hoe snel en met hoeveel euro’s precies gaat de individuele studietoeslag stijgen en op welk niveau 
moet de studietoeslag idealiter uiteindelijk uitkomen? 

 

 
Antwoord: 

 
Zie het antwoord op vraag 51. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 141.  
 
Fractie:  S&S 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 18  
   
Portefeuillehouder(s): Maarten van Ooijen 
 
Vraag:  
Behoort het ook tot de mogelijkheden dat commerciële initiatieven meer gebruik gaan maken van de 
sportaccommodaties in daluren? 

 

 
Antwoord: 

 
Commerciële sportinitiatieven kunnen in de daluren de beschikbare sportruimte gebruiken tegen het 
commercieel tarief. Op de daluren zijn daarnaast  lagere tarieven voor  maatschappelijke initiatieven 
en sportverenigingen.   
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 142.  
 
Fractie:  S&S 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 18  
   
Portefeuillehouder(s): Maarten van Ooijen 
 
Vraag:  
Op wat voor een termijn wordt er meer duidelijkheid verwacht over de roeibaan in Rijnenburg? 

 

 
Antwoord: 

 
 
Meer duidelijkheid over de ruimtelijke inpasbaarheid loopt gelijk op met de keuze en uitwerking van 
het scenario uit het energielandschap. De verwachting is dat dit eind 2018 duidelijk wordt.   
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 143.  
 
Fractie:  S&S 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 25  
   
Portefeuillehouder(s): Kees Diepeveen/Klaas Verschuure 
 
Vraag:  
Alleen voor 2040 worden percentages gegeven van de woningmix. Wat is de planning voor deze 
collegeperiode om nu al de noodzakelijke stappen te zetten richting die gewenste woningmix? 

 

 
Antwoord: 

 
De percentages voor 2040 (35 % van de woningvoorraad behoort tot de sociale voorraad en 25% tot 
de middencategorie) zijn de richtinggevende ijkpunten voor deze coalitie. Daarbij is benoemd dat we 
nu moeten beginnen om deze percentages in 2040 te kunnen halen. In het gezamenlijk samen met 
partners te sluiten stadsakkoord en de woonvisie gaan we hier uitwerking aan geven. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 144.  
 
Fractie:  S&S 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 27  
   
Portefeuillehouder(s): Kees Diepeveen 
 
Vraag:  
Op welke wijze gaat het college ervoor zorgen dat jongeren aan het eind van hun jongerencontract 
niet zonder huis komen te zitten? 

 

 
Antwoord: 

 
Wij zullen hierover in overleg treden met de betrokken organisaties (zoals de woningcorporaties). 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 145.  
 
Fractie:  S&S 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 30  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
Wat voor acties gaan er nog worden ondernomen om de verbreding van de A27 tegen te gaan? 

 

 
Antwoord: 

 
Het gaat ons niet zozeer om de ranglijst. We willen hiermee uitstralen dat we grote ambities hebben 
als het gaat om de fiets. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 146.  
 
Fractie:  S&S 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 30/31  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
Is er al een stappenplan voor het autovrij maken van het Janskerkhof, Stadhuisplein en de 
Oudegracht? 

 

 
Antwoord: 

 
Nee. Wij zullen hierover de raad informeren als er een specifieker plan is uitgewerkt. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 147.  
 
Fractie:  S&S 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 38  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Over welke onderwerpen gaan allemaal Stadsakkoorden worden gesloten en in hoeverre kan door 
middel van die Stadsakkoorden nog worden bijgestuurd op de richtingen gekozen in het 
coalitieakkoord? 

 

 
Antwoord: 

 
In het coalitieakkoord zijn twee onderwerpen opgenomen waarover stadsakkoorden worden gesloten: 
wonen en Utrecht gasloos. De opbrengst van deze akkoorden betrekken we bij de uitwerking van de 
ambities in het coalitieakkoord. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 148.  
 
Fractie:  S&S 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 39  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
We zijn al een tijdje bezig met het ‘al doende vernieuwen’ van de wijkparticipatie en in het 
coalitieakkoord wordt daar opnieuw over gesproken. Op welke termijn moet de vernieuwing van de 
wijkparticipatie zijn afgerond? 

 

 
Antwoord: 

 
We gaan daar voortvarend mee aan de slag en zetten in op een goede samenwerking met de stad.  
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 149.  
 
Fractie:  S&S 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 43  
   
Portefeuillehouder(s): Victor Everhardt 
 
Vraag:  
Zouden voorbeelden kunnen worden gegeven van types vastgoed die de coalitie duidt als onnodig 
vastgoed? 

 

 
Antwoord: 

 
Utrecht heeft maatschappelijk vastgoed in eigendom om beleidsdoelen voor de stad mogelijk te 
maken. Vastgoed kan leeg komen te staan als gevolg van het vertrek van een huurder of als gevolg 
van beleidsveranderingen. Indien er geen (beleidsmatige) noodzaak meer is om vastgoed aan te 
houden, komt het vastgoed in principe in aanmerking voor verkoop. Het gemeentelijke uitgiftebeleid 
zal dan worden gevolgd. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 150.  
 
Fractie:  S&S 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 44  
   
Portefeuillehouder(s): Klaas Verschuure 
 
Vraag:  
Hoe snel zal de kwaliteitsverbetering van afvalinzameling naar verwachting zijn afgerond en op wat 
voor een termijn wordt dan de afvalstoffenheffing verlaagd? 

 

 
Antwoord: 

 
Het zal geen eenmalige kwaliteitsverbetering zijn, maar een een continu proces. De 
afvalstoffenheffing is 100% kostendekkend. Het afsluiten van nieuwe contracten m.b.t. 
afvalverwerking kan een moment zijn om af te wegen of de besparing door vernieuwing ook ingezet 
kan worden voor een verlaging van de afvalstoffenheffing. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 151.  
 
Fractie:  S&S 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 8  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Op welke manier gaat het College bewerkstelligen dat kinderen makkelijk kunnen overstappen tussen 
opleidingen? 

 

 
Antwoord: 

 
Het stapelen van opleidingen en het overstappen tussen opleidingen had en heeft onze aandacht. 
We zien dit als één van de manieren om kansengelijkheid in het onderwijs te bevorderen. 
Kansengelijkheid zal een belangrijk onderdeel vormen van de nieuwe UOA. Zie ook vraag 83 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 152.  
 
Fractie:  S&S 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 9  
   
Portefeuillehouder(s): Kees Diepeveen 
 
Vraag:  
Wordt met de maatregel om het lerarentekort tegen te gaan, door meer woningen te realiseren, ook 
gedoeld op het geven van voorrang aan leraren bij het verdelen van sociale woningen? 

 

 
Antwoord: 

 
Ja, in Utrecht kunnen leerkrachten en docenten, net als werknemers in de zorg en bij de politie, onder 
bepaalde voorwaarden voorrang krijgen voor een sociale huurwoning. 
De bepalingen hierover zijn (onder het gedeelte gemeentelijk woonbeleid) opgenomen in de 
regionale huisvestingsverordening. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 153.  
 
Fractie:  S&S 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 9  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Hoe wil het College bewerkstelligen dat op sommige scholen een verlengde brugklas komt? 

 

 
Antwoord: 

 
Dit is onderwerp van gesprek tussen gemeente en schoolbesturen en wordt meegenomen in de 
nieuwe UOA. Zie ook vraag 83. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 154.  
 
Fractie:  S&S 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 10  
   
Portefeuillehouder(s): Victor Everhardt 
 
Vraag:  
Hoe gaat het College vechtscheidingen voorkomen? 

 

 
Antwoord: 

 
Met het oog op het welzijn van het kind willen we het escaleren van echtscheidingssituaties 
voorkomen. We vragen professionals tijdig te signaleren, betrokkenen van de juiste informatie te 
voorzien en zo nodig door te verwijzen naar aanvullende zorg. Binnen de Jeugdgezondheidszorg en 
het Buurtteam Jeugd en Gezin wordt ingezet op de deskundigheidsbevordering van de professionals. 
Ook zetten we in op het versterken van de samenwerking tussen professionals uit de hele keten 
(preventie-zorg-recht). Hierbij zullen we het nationale plan “scheiden zonder schade” betrekken. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 155.  
 
Fractie:  S&S 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 13  
   
Portefeuillehouder(s): Linda Voortman 
 
Vraag:  
Er wordt ingezet op het omscholen van mensen die zonder werk zitten, hiervoor is een samenwerking 
vereist met organisaties zoals UW. Hoe is een extra intensieve samenwerking met UW te rijmen met 
hun nieuwe ondernemingsplan, waar zij juist onafhankelijk willen worden en los willen komen van de 
gemeente? 

 

 
Antwoord: 

 
UW is een belangrijke partner voor de gemeente maar niet de enige. In het coalitieakkoord is sprake 
van organisaties zoals UW. Er zijn meerdere organisaties met (specifieke) expertise voor deze 
doelgroep. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 156.  
 
Fractie:  S&S 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 14  
   
Portefeuillehouder(s): Linda Voortman 
 
Vraag:  
Wordt de pilot Fonds Jongvolwassenen Problematische Schulden voortgezet en ook uitgebreid? 

 

 
Antwoord: 

 
Het fonds voor Jongvolwassenen met Problematische Schulden wordt voortgezet en uitgebreid met 
20 nieuwe jongeren (raadsbrief kenmerk 531908). 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 157.  
 
Fractie:  S&S 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 19  
   
Portefeuillehouder(s): Maarten van Ooijen 
 
Vraag:  
Hoe wordt de bekendheid van sociaal makelaars vergroot, om op die manier nog meer bewoners te 
bereiken? 

 

 
Antwoord: 

 
Dat is met name aan de betrokken organisaties, de nieuwe 6 jarige subsidieperiode vanaf 2019 biedt 
hiervoor veel aanknopingspunten. Ook kunnen wij hier in de gemeentelijke communicatie aandacht 
aan besteden. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 158.  
 
Fractie:  S&S 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 21  
   
Portefeuillehouder(s): Jan van Zanen 
 
Vraag:  
Op welke wijze gaat het College in deze fase van het realiseren van het Nieuwe Zandpad actief op 
zoek naar nieuwe en realistische exploitanten? 

 

 
Antwoord: 

 
Deze vraag kan niet van een technisch antwoord worden voorzien en kan desgevraagd in de 
commissie of raad worden beantwoord. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 159.  
 
Fractie:  S&S 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 34  
   
Portefeuillehouder(s): Kees Diepeveen 
 
Vraag:  
Hoeveel tijd en geld zal het naar schatting ongeveer kosten om het rondje Stadseiland te realiseren? 

 

 
Antwoord: 

 
Dit zal stapsgewijs en gefaseerd plaatsvinden en hangt samen met de gewenste inrichting en de 
voortgang van de ontwikkeling van de MWKZ. Zo wordt bijvoorbeeld een eerstvolgende stap gezet bij 
de realisatie van het Defensieterrein (deelgebied 4). Wij komen te zijner tijd met nadere voorstellen. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 160.  
 
Fractie:  S&S 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 14  
   
Portefeuillehouder(s): Kees Diepeveen 
 
Vraag:  
Hoeveel goedkope woningen uit de kernvoorraad worden jaarlijks beschikbaar gemaakt voor 
jongeren met een zeer laag inkomen? Zijn dit dezelfde woningen die worden benoemd in het 
onderdeel Uitstroom en huisvesting kwetsbare jongvolwassenen uit het jeugdbeleid? Hoeveel 
financiële middelen worden hiervoor uitgetrokken? 

 

 
Antwoord: 

 
Met woningcorporaties is afgesproken dat zij zich inspannen om dit jaar 75 betaalbare 
wooneenheden ter beschikking te stellen aan jongeren in een kwetsbare positie. Dit zijn dezelfde 
woningen die worden benoemd vanuit het Jeugdbeleid. Voor volgend jaar zal deze afspraak met 
corporaties een passend vervolg krijgen, in samenhang met de uitwerking van het initiatiefvoorstel 
'jongeren onder dak'. Bij de uitbreiding van het aantal vernieuwende woonconcepten voor bijzonderde 
doelgroepen en de daarvoor gelabelde financiële middelen in het coalitieakkoord, zal ook gekeken 
worden naar manieren hoe versneld extra betaalbare huisvestingsmogelijkheden voor jongeren in 
een kwetsbare positie kunnen worden gerealiseerd. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 161.  
 
Fractie:  S&S 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 25  
   
Portefeuillehouder(s): Kees Diepeveen 
 
Vraag:  
Er gaan afspraken worden gemaakt met woningcorporaties over extra beschikbaarheid van woningen 
voor bijzondere groepen, zoals jongeren, alleenstaanden met een laag inkomen, statushouders en 
mensen die uitstromen uit de maatschappelijke opvang. Wat gaan deze afspraken inhouden en gaat 
de gemeente deze afspraken meefinancieren? Zo ja hoeveel? Gaat er een concreet aantal en 
deadline worden afgesproken? 

 

 
Antwoord: 

 
We gaan met de corporaties in het kader van de nieuwe prestatieafspraken in gesprek hoe invulling 
kan worden gegeven aan dit onderdeel van het coalitieakkoord. Ook hebben we voor de komende 
collegeperiode 2,0 miljoen euro bestemd voor het realiseren van nieuwe woonconcepten. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 162.  
 
Fractie:  S&S 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 25  
   
Portefeuillehouder(s): Kees Diepeveen 
 
Vraag:  
Wat wordt verstaan onder ‘betaalbare koop’? En op welke manier kunnen betaalbare koopwoningen 
worden gegarandeerd? 

 

 
Antwoord: 

 
"Betaalbare koop" volgens de categorisering van WoOn 2015 ligt voor 2018 tussen de 180.000 en de 
215.000 euro. In de afspraken met gebiedsontwikkelaars nemen we de te realiseren mix van 
woningen op. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 163.  
 
Fractie:  S&S 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 31  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
De coalitie heeft als doelstelling dat er in 2025 op 20% van de Utrechtse daken zonnepanelen liggen. 
Hoe wordt dit percentage berekend? En hoe wordt het totaal oppervlak van alle Utrechtse daken 
berekend? Hoe worden het oppervlakte particuliere zonnepanelen geïnventariseerd? Hoe wordt de 
opbrengst van particuliere zonnepanelen geïnventariseerd? Wordt hier een gemiddelde genomen? 

 

 
Antwoord: 

 
Op dit moment berekenen we het percentage zonnepanelen op de Utrechtse daken door CBS 
gegevens van het opgesteld vermogen van zonne- energie in de stad met aannames over het aantal 
daken van woningen in de stad, de gemiddelde hoeveelheid panelen per dak en het theoretisch 
rendement van 1 zonnepaneel. We onderzoeken op dit moment een andere meetmethode die 
gebruik maakt van onder meer luchtfoto’s die we opnieuw kunnen uitvoeren. We komen bij u terug 
met de resultaten van dit onderzoek. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 164.  
 
Fractie:  S&S 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 31  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
De coalitie heeft als doel in 2030  het Utrechtse systeem van stadsverwarming verduurzaamd te 
hebben. Met welke techniek(en) wordt deze verduurzaming gerealiseerd? Wat is de definitie van 
duurzaam die hiervoor wordt aangehouden? Houdt dit in dat er een andere energiebron moet worden 
gevonden voor het genereren van warmte? 

 

 
Antwoord: 

 
Zie antwoord op vraag 72 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 165.  
 
Fractie:  S&S 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 16  
   
Portefeuillehouder(s): Maarten van Ooijen 
 
Vraag:  
Wat zijn de mogelijke maatregelen als het gaat om het verminderen van de wachtlijsten voor 
ongedocumenteerden bij opvangcentra? 

 

 
Antwoord: 

 
Per 18 juni start  nieuw aanmeldloket voor 1e lijn ongedocumenteerden om de instroom nog beter te 
reguleren. We zetten in op doorstroom door individueel maatwerk en complexe casussen overleg. 
Daarnaast zijn we met het Rijk in gesprek om ingediende aanvragen sneller in behandeling te nemen, 
omdat vaak de eerste afspraak met de IND meer dan een half jaar duurt. Hiermee proberen wij de 
wachtlijsten te verminderen. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 166.  
 
Fractie:  S&S 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 16  
   
Portefeuillehouder(s): Maarten van Ooijen 
Vraag: Wat wordt op hoofdlijnen de inhoud van buurtpacten? 

 

 
Antwoord: 

 
Op hoofdlijnen gaan de buurtpacten over samenwerking rond en aanpak van: het versterken van de 
sociale basis, de verbinding tussen formele en informele zorg, het voorkomen van overbelasting van 
mantelzorgers, voldoende respijtzorg en aandacht voor sociale en ervaren veiligheid. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 167.  
 
Fractie:  S&S 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 19  
   
Portefeuillehouder(s): Maarten van Ooijen 
 
Vraag:  
Aan wat voor maatregelen wordt gedacht als het gaat om het vergroten van de zichtbaarheid van 
sociaal makelaars en buurtteams 

 

 
Antwoord: 

 
Zie vraag 157. 
 
 
 

 


